
 

شهرداری بویین میاندشت در نظر دارد به استناد ردیف پروژه های عمرانی بودجه سال 1403 شهرداری در راستای مصوبه 
شماره 44 مورخ 1403/02/23 شورای اسلامی شهر  ، پروژه میدان چمن طبیعی فوتبال محله بویین و چمن مصنوعی 
محله میاندشت به شرح جدول ذیل را از محل اعتبارات شهرداری از طریق آگهی مناقصه طبق شرایط ذیل اقدام نماید:  

مبلغ مناقصهمحل اجراعنوان مناقصه
محل تامین اعتبار)ریال(

1- پروژه میدان چمن طبیعی فوتبال محله بویین 
و چمن مصنوعی محله میاندشت 

محله بویین
شهرداری28/000/000/000محله میاندشت

1- شرکت کنندگان باید رعایت قانون منع مداخله ی کارکنان دولت را بنمایند . 
2- پیشــنهاد دهندگان باید جهت اخذ نقشه و مشــخصات فنی پروژه به دفتر فنی شــهرداری و همچنین به آدرس 
setadiran.ir  سامانه تدارکات الکترونیکی دولت مراجعه و نسبت به دریافت اسناد شرکت در مناقصه اقدام نمایند. 
3- پیشنهاد دهندگان باید معادل  5%  از اعتبار پروژه به میزان 1/400/000/000  ریال را به عنوان سپرده ی شرکت در مناقصه 
به حساب سپرده ی شهرداری بویین میاندشت به شماره سیبا بانک ملی  0107318328000  واریز و یا ضمانتنامه بانکی 

ارائه نمایند . 
4- متقاضیان لازم است از توان مالی کافی برخوردار باشند . 

 5- متقاضیان می بایســت  نســبت بــه رعایت موارد ذیــل در ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولــت به آدرس
 setadiran.ir اقدام نمایند:

الف : زمان اولین انتشار آگهی مورخ 1403/04/03 ساعت:08:00
ب : مهلت دریافت اسناد مورخ 1403/04/10 ساعت14:00

 ج:مهلت ارسال پاکت های پیشنهادی مورخ 1403/04/20ساعت 14:00
6- کلیه ی کسورات قانونی طبق مقررات بر عهده ی پیمانکار خواهد بود . 

7- شهرداری ، به استناد ماده 5 آئین نامه های مالی شهرداری ها در رد یا قبول یک یا کلیه ی پیشنهادات مختار است . 
8- سپرده ی نفرات اول تا سوم ، تا انجام تشریفات قانونی مناقصه و عقد قرارداد مسترد نخواهد شد و هرگاه هر یک از 

برندگان حاضر به عقد قرارداد در موعد مقرر نشوند، سپرده ی آنان به نفع شهرداری ضبط خواهد شد . 
9- کلیه ی پیشنهادات رسیده در مورخ 1403/04/21 راس ساعت11:00 در محل دفتر شهردار باز و قرائت خواهد شد . 

10- کلیه مراحل مناقصه از طریق سامانه ستاد انجام می گردد.

آگهی مناقصه پروژه میدان چمن طبیعی فوتبال محله بویین 
و چمن مصنوعی محله میاندشت )مرحله اول(

نوبت اول

 احمد عبداللهی- شهردار بویین میاندشت
م الف: 1739760                                       م الف: 1738922

شرکت عمران شهرجدید بهارستان 

        آگهی فراخوان عمومی انتخاب مهندس مشاور واجد شرايط 

براي مطالعات جامع تحلیل ریسک فرونشست در شهر جدید 

بهارستان و ارائه راهکارهای اجرایی کاهش ریسک - بهارستان  

شرکت عمران شهر جدید بهارستان در نظر دارد فراخوان خرید خدمات مشاوره ) به شرح زیر ( را ازطریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا 
تهیه فهرست مشاوران دارای صلاحیت ،ارسال درخواست پیشــنهاد  RFP   وRFQ ، ارائه پیشنهاد مشاوران و 
 www.setadiran.irبازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس
انجام خواهد شد و لازم است مشاوران درصورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 
گواهی امضای الکترونیکی را جهت شــرکت در فراخوان محقق سازند.ملاک عمل جهت بررسی اسناد سامانه 
ستاد و مهرو امضاء دیجیتال ) الکترونیکی ( می باشد.پیشنهاد دهندگان می بایست تمام مدارک و مستندات 

خود را با مهر و امضاء دیجیتال در سامانه بارگذاری نمایند.                                                                       
مهلت زمانی دریافت اسناد فراخوان  از سایت: تاســاعت 12 مورخ 1403/04/20 ، مهلت زمانی ارائه پیشنهاد 
درسایت:تاساعت 12 مورخ 1403/05/04 ، زمان گشــایش پاکت ها ارزیابی کیفی در سایت:ساعت 10 مورخ 

1403/05/07
مناقصه گران درصورت نیازبه اطلاعات بیشــتر درخصوص اســناد فراخوان و ارائه پاکت و نحوه مهر و امضاء 
الکترونیکی )دیجیتالی( اسناد و بار گذاری پاکت در سامانه ستاد به آدرس زیر تماس حاصل نمایند. )توجه: 
مناقصه گران می بایست به دقت شــرایط فراخوان و پیش فراخوان  را مطالعه نمایند( تاکید میگردد .ملاک 
 عمل جهت بررسی اسناد سامانه ســتاد و مهرو امضاء دیجیتال ) الکترونیکی ( می باشد.پیشنهاد دهندگان 
می بایست تمام مدارک و مستندات خود را با مهر و امضاء دیجیتال در سامانه بارگذاری نمایند.                                                         
اطلاعات تماس سامانه ستادجهت انجام مراحل عضویت درسامانه و یا هرگونه سوال در خصوص امضاء و مهر 
دیجیتالی )الکترونیکی(: مرکز تماس41934-021  و 0211456 - دفترثبت نام:88969737 و 85193768

یف
گواهینامه موضوع  فراخوانشماره مناقصهرد

صلاحیت مشاوره
گروه - 
تخصص

مبلغ برآورداولیه 
مدت )ریال(

1 20030013520000

انتخاب مهندس مشاور واجد شرايط 
برای مطالعات جامع تحلیل ریسک 

فرونشست در شهر جدید بهارستان و ارایه 
راهکارهای اجرایی کاهش ریسک - بهارستان 

مشاوره می بایست صلاحیت 
معتبر  طبق شرایط مندرج در 
اسناد فراخوان را دارا باشد – 

-
 RFP در اسناد (

مشخص می گردد (
12 ماه

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی 
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8 صفحه
57قیمت: 2000 تومان

 آزادسازی 
 68 هکتار 
 از حریم و 
بستر زاینده رود

سازمان پایانه ها 
در امر بلیت 
اتوبوس هیچ 
نقشی ندارد

رکورد مصرف برق تابستان سال گذشته، در بهار امسال شکسته شد

هموطن! صرفه جویی 
بایَدَت
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رهبر معظم انقاب اســامی صبح دیروز در دیدار با مســئولان قوه  قضاییه، 
»حل وفصل مســائل و اختافات مردم براســاس عدالت« و »جلوگیری از 
عبور از خط قرمز قانون« را از مسئولیت های اصلی دستگاه قضا برشمردند و 
افزودند: مهمترین وظیفه دستگاه قضایی اجرای شجاعانه و بدون ماحظه 
عدالت است.به گزارش »ایســنا«، حضرت آیت ا... خامنه ای در ابتدای این 
دیدار با گرامیداشت یاد شهدای دستگاه قضا از جمله شهید بهشتی و همچنین 
شهیدرئیسی که سابقه  برجســته ای در قوه  قضاییه داشته است، از زحمات 
رئیس، مسئولان، قضات و کارکنان شــریف این قوه صمیمانه تشکر کردند.

رهبر انقاب اســامی با تأکید بر اینکه در قرآن و سایر منابع اسامی بر کمتر 
مسئله ای مانند »عدالت« تکیه شــده است، شجاعت را لازمه اجرای عدالت 
دانســتند و گفتند: به فرموده امام ســجاد)ع(، قوه  قضاییه باید به گونه ای 
عمل کند که دشــمنان خود را از ظلم و جور مصون بدانند و دوستان نزدیک از 
جانب داری غیرعادلانه مأیوس باشند؛ که اگر اینگونه شود، مسئله بسیار مهم 
»امنیت روحی و روانی مردم« تأمین خواهد شد.حضرت آیت ا... خامنه ای 
با اشــاره به لزوم برنامه محوری قوه قضاییه و اســناد خیلی خوب تحول در 
این قوه، افزودند: باید این اسناد را به شــکلی اجرا کرد که اثر محسوسی در 
شاخص های مهم قضایی بگذارد. ایشان کم شدن زمان رسیدگی به پرونده ها، 
اســتحکام و اتقان احکام دادگاه های بدوی که منجر به کاهش نقض آراء در 
روند تجدیدنظر می شود و کاهش گزارش ها و شکایات به سازمان بازرسی را 
از جمله شــاخص های مهمی خواندند که باید با اجرای اسناد دستگاه قضا، 
بهبود یابد.رهبر انقاب اســامی کثرت پرونده های قضایی را موجب فشــار 
روی قضات و کاهش احتمالی اتقــان احکام دانســتند و گفتند: برای حل 
مشکل مهم کثرت پرونده های قضایی، باید فکری اساسی کرد.ارتقای دانش 

قضایی همه قضات با اســتفاده از ظرفیت دانشــگاه علوم قضایی و تقویت 
نیروهای جهادی دو توصیه دیگری رهبری به مســئولان دستگاه قضا بود.

حضرت آیت ا... خامنه ای با ابراز دغدغه نسبت به کم بودن سرعت رسیدگی به 
پرونده های دارای بازداشتی و در نتیجه طولانی شدن مدت بازداشت موقت 
افراد، گفتند: تکلیف اینگونه اشــخاص را باید زودتر مشخص کرد تا کسی به 
علت طولانی شدن رسیدگی به پرونده، در سختی زندان قرار نگیرد.رهبر انقاب 
همچنین با اشــاره به لاینحل بودن مشــکل برخی زندانی های دارای بدهی 
افزودند: برخی اشخاص اگر تا آخر عمر هم در زندان باشند، قدرت پرداخت 

بدهی خود را ندارند که این مشکل باید عاج شود. 
تأکید بر اســتناد قضات به قوانین داخلی و نه منابع حقوق بشر غرب، ادامه 
بازدیدهای میدانی رئیس دستگاه قضا و پیگیری اجرای تصمیمات امیدافزای 
گرفته شده در این بازدیدها نکات دیگر ســخنان رهبر انقاب بود. ایشان در 
جمع بندی این بخش از ســخنان خود گفتند: به گونه ای عمل کنید که افکار 

عمومی، قوه  قضاییه را عدالتخانه و مرکز احقاق بدون ماحظه حقوق بداند.
رهبر انقاب در بخش پایانی سخنانشان توصیه ای مهم خطاب به نامزدهای 

انتخابات ریاست جمهوری بیان کردند.
حضرت آیــت ا... خامنه ای برنامه های انتخاباتــی تلویزیون را خوب و باعث 
آشنایی مردم با دیدگاه های گوناگون خواندند و خطاب به نامزدهای انتخابات 
 گفتند: مباحث نامزدهــا در تلویزیون یا اظهارات دیگر آنها موجب نشــود که 

یک نامزد برای غلبه بر رقیب، حرف دشمن پسند و دشمن شادکن بزند.
ایشان افزودند: فرض بر این است که همه نامزدها، ایران و جمهوری اسامی 
را دوست دارند؛ چون می خواهند در این نظام و برای خدمت به مردم، رئیس 
جمهور شوند؛ بنابراین، نباید به گونه ای صحبت کنند که دشمن خوشحال شود.
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هشدار رئیس پلیس فتای استان 
اصفهان درباره خرید و فروش امتیاز 

حساب های کاربری »همستر«:
مراقب کلاهبرداری ها 

باشید

 کمبود راننده مانع 
 ورود اتوبوس های جدید 
 به خطوط شهر اصفهان 

شده است

5

7
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رهبر انقاب اسامی در دیدار با مسئولان قوه  قضاییه:

نامزدها از اظهارات دشمن شادکن پرهیز کنند

فروریزش های پرتکرار زمین در اصفهان
رئیس کمیسیون ویژه آب شورای شهر اصفهان هشدار داد

دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان خبرداد

 توزیع بیش از 4 میلیون تعرفه 
انتخابات در استان اصفهان

5

 مدیرعامل شــرکت توانیر از رشــد نامتعارف و بیش از ١٠ درصدی مصرف برق در واپسین روزهای فصل بهار 
 خبر داد. مصطفی رجبی مشــهدی با اشــاره به اینکه در آخرین روزهای فصل بهــار نصاب های جدیدی در 
صنعت برق کشور ثبت شده است، گفت: ثبت نصاب تقاضای مصرف برق ٧٣ هزار و ۶۴۵ مگاواتی در کشور 
در حالی که بیشترین رقم اوج بار سال گذشته که در ۱۵ مرداد سال ١٤٠٢ اتفاق افتاده بود حدود ٢٠٠ مگاوات 

کمتر از اوج بار امسال بود، واقعاً شوکه کننده است.

تعرفه انتخابات در هفته جاری در ۲۸ شهرستان استان براساس 
آمار واجدین شرایط شــرکت در انتخابات با در نظر گرفتن درصد 
بالاتری توزیع شــد. عاوه بر مبحث تعرفه برخــی از ملزومات 
مرتبط با انتخابات مانند بنر شعب و صورت جلسات آراء نیز بین 

فرمانداری های استان توزیع شد.

 با وجود بدبیاری ها و
  نامهربانی ها، سرانجام 

طلسم طلایی پوشان شکست؛
طلا و جفا؛ سهم سپاهان!
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 رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان خبر داد

برنامه ریزی برای افزایش کیفیت اوقات فراغت نوجوانان 
کاشان

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشــان گفت: تشریح برنامه های اوقات 
فراغت در نشست نهادهای دولتی با کانون های فرهنگی و پایگاه های بسیج به منظور ارتقای آموزش 
و فرهنگ نوجوانان کاشانی برگزار شد.محمدعلی فرجی اظهار کرد: با رویکرد مشارکت و هم افزایی 
به تشــریح برنامه های اوقات فراغت کاشــان با همکاری نهادهای دولتی، کانون های فرهنگی و 
پایگاه های بســیج پرداخته شد.وی افزود: در راســتای منویات رهبر معظم انقلاب و تحقق شعار 
سال ۱۴٠۳ )جهش تولید با مشارکت مردم( برای نخستین بار در شهر کاشان، جلسه هم افزایی و 
هماهنگی برنامه های ستاد اوقات فراغت با حضور مدیریت شهری، مدیران مراکز فرهنگی، مسئولان 
مواکب و جلسات مذهبی برگزار شد.وی گفت: در این نشست به چگونگی برگزاری مواکب مهمانی 
غدیر کاشان درباره نحوه برگزاری این مهمانی، اداره مواکب غدیر و برنامه های عید غدیر توضیحاتی 
ارائه شد و مسئولین ســتادهای اتحادیه کانون های فرهنگی نیز به تفصیل برنامه هر ستاد، نحوه 
تعامل و مشارکت مراکز فرهنگی کاشان در اجرای برنامه های تابستانی را پرداختند.فرجی افزود: 
این نشست به منظور مشارکت و هم افزایی ارگان ها و سازمان های دولتی و غیردولتی با کانون های 
فرهنگی و پایگاه های بسیج در جهت برنامه های غنی سازی اوقات فراغت تابستان تشکیل شد.وی 
گفت: در این مراسم ۱۹ برنامه و رویداد از سوی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری ،۶ 
برنامه آموزش و پرورش و ۱۲ برنامه اتحادیه کانون های فرهنگی کاشان برای تابستان ارائه شد تا 

مراکز فرهنگی به فراخور ظرفیت و ذائقه مخاطبان خود نسبت به اجرای آن اقدام کنند.

احداث 5 بازار روز در نقاط مختلف شهر  کاشان
شهردار کاشان گفت: بازارهای روز به منظور دسترسی مناسب تر و مقرون به صرفه تر شهروندان به 
مایحتاج ضروری و کالاهای گوناگون احداث می شود.کیومرث محمدپور در گفت وگو با »ایمنا« در 
خصوص بازارهای روز در سطح شهر کاشان، اظهار کرد: مسکن مهر، بلوار امام علی )ع(، راوند، جنب 
میدان بخاریی و جنب پارک اهل قلم از جمله نقاطی اســت که محل های عرضه کالا در آن احداث 
می شود.وی افزود: عملیات اجرایی بازار روز مســکن مهر با مساحت ۳۲۰۰ مترمربع و ۲۵ غرفه با 
اعتبار ۳۰ میلیارد ریال انجام می شود.شهردار کاشان گفت: این پروژه به همراه طرح بوستان ولایت 
و به منظور جابه جایی محل بازار روز واقع در مجموعه شــهروند انجام می شود که اعتبار فاز نخست 
اجرای آن حدود ۱۲۰ میلیارد ریال است.محمدپور با اشاره به احداث بازار روز ایثارگران راوند، تأکید 
کرد: مساحت این بازار روز ۸۰۰۰ مترمربع است که ۴۸۵۰ مترمربع آن را غرفه ها تشکیل می دهد و با 
اعتبار ۹۱ میلیارد ریال احداث می شود.وی اضافه کرد: مقدمات اجرای بازار روز جنب میدان بخارایی 
با مســاحت ۶۲۰۰ مترمربع و اعتبار ۵۰ میلیارد ریال در حال انجام است. شهردار کاشان با اشاره به 
احداث بازار روز جنب پارک اهل قلم گفت: این مجموعه با ۴۰۰۰ مترمربع مساحت دارای ۲۰ غرفه و 

۴ فروشگاه با برآورد اعتباری حدود ۱۳۵ میلیارد ریال است.

تبعه افغانستانی در ارتفاعات خمینی شهر  جان باخت
رئیس جمعیت هلال احمر خمینی شهر از جان باختن مرد ۴۰ ساله از اتباع افغانستان در کوه های 
سید محمد)ع( و انتقال پیکر آن توسط نیروهای عملیاتی پایگاه امداد و نجات مهربین این جمعیت 
خبر داد.محمد محمدی در گفت وگو با »مهر «با بیان اینکه ســقوط این فــرد از ارتفاعات امامزاده 
 سید محمد)ع( خمینی شهر ساعت ۸ و ۵۷ دقیقه جمعه به مرکز فرماندهی عملیات هلال احمر 
خمینی شهر گزارش شد، ابراز کرد:  تیم نجات پایگاه مهربین خمینی شهر پس از پیمایش مسیری 
صعب العبور و خطرناک به محل حادثه رسیدند که پس از ارزیابی صحنه، متأسفانه به پیکر بی جان 

مرد ۴۰ ساله دسترسی پیدا کردند. 

مدیر جهاد کشاورزی کاشان هشدار داد

برخورد با تعطیلی خودسرانه نانوایی ها
مدیر جهاد کشاورزی کاشــان با تأکید بر برخورد با تعطیلی خودسرانه 

نانوایی ها، گفت: کمبود آرد در کاشان نداریم.
علی محلوجی در گفت وگو با »تسنیم«، با بیان اینکه در شهرستان کاشان 
کمبود آرد نداریم، اظهار کرد: در مورد کیفیت آرد ممکن اســت در برخی 
نانوایی ها دغدغه هایی داشته باشیم؛ اما از لحاظ کمیت در شهرستان 

کاشان هیچ مشکلی وجود ندارد.
وی با بیــان اینکه تخصیص آرد به واحدهای نانوایی از طریق ســامانه 
»نانینو« انجام می شود، افزود: این سامانه بر اساس هوش مصنوعی 
و عملکرد واحدهای نانوایی عمل می کند و پشتوانه این کار کارگروه آرد 
و نان شهرستان کاشان اســت و ماهانه حداقل یک جلسه کارشناسی 

برگزار و درخواست ها بررسی می شود.
مدیرجهاد کشاورزی شهرستان کاشان با بیان اینکه یک سری نانوایی ها 
در مسیر گردشگری قرار دارند، بیان کرد: این نانوایی ها با توجه به زمان 
مقتضی آرد مناســب به این نانوایی ها اختصاص پیدا می کند تا کمبود 

نان در شهرستان کاشان نداشته باشیم.
وی با بیان اینکه تعطیلی های خودســرانه به هیچ عنــوان قابل قبول 
نیست، گفت: متأســفانه برخی نانوایی ها اقدام به تعطیلی خودسرانه 
می کنند که در صورت گزارش و اثبات این موضوع به تعزیرات معرفی و 

واحد صنفی متخلف جریمه می شود.
محلوجی با بیان اینکه برخی نانوایی ها وقت کافی برای آماده ســازی 
خمیر نان نمی گذارند، تصریح کرد: در راستای بحث آموزش کاشان را 

به ۱۶ بلوک تقسیم کردیم و هر بلوک مجدداً به آنان آموزش می دهیم 
و از شاطرهایی که تجربه بالا دارند، برای آموزش استفاده می کنیم.

وی با بیان اینکه تخصیص گندم در اختیار شهرســتان کاشان نیست، 
تأکید کــرد: اکثر گنــدم تولیدی هر منطقــه غالباً به خــود آن منطقه 
اختصاص پیدا می کند، اما برنامه ریزی برای ورود و اختصاص گندم به 

منطقه به صورت کشوری صورت می پذیرد.

مدیــر جهاد کشــاورزی شهرســتان کاشــان با بیــان اینکــه نانوا به 
هیچ عنــوان اجازه نــدارد، در زمان تولیــد نان برای عمــوم مردم نان 
برای دیگــر نهادهــا را تولید کنــد، افــزود: نان های تولیدی توســط 
نانوایان نباید در فروشــگاه ها یا رســتوران های شهرســتان کاشــان 
 توزیع شــود و مــردم در صــورت هرگونه تخلــف موضــوع را گزارش 

کنند.

سرپرست شهرداری تیران گفت: مهمانی کیلومتری 
غدیر در خیابان طهران این شــهر همزمان با شــب 
عید غدیــر برگــزار می شود.محســن دلکرمی در 
همایش پیــاده روی خانوادگی تیــران اظهار کرد: 
همزمان با دهه ولایت و امامت و عید ســعید غدیر 
خم ویژه برنامه های غدیر اســتان در تیران توسط 
مدیریت شهری برگزار می شود.وی افزود: همایش 
پیاده روی خانوادگی که با همــکاری اداره ورزش و 
جوانان و هیئت های ورزشــی برگزار شد جزو یکی 
از برنامه های این ایام بوده که نشــاط و شــادابی 
شــهروندان را به همراه خواهد داشت.سرپرســت 
شهرداری تیران عنوان کرد: این همایش پیاده روی، 
امســال دومین برنامه ورزشی مهم شــهر بوده که 
برای نشاط و سلامتی شــهروندان انجام شده و در 

مقاطع زمانی آینده نیز برگزار خواهد شــد.دلکرمی 
با بیان اینکه برگزاری همایش های ورزشی فصلی 
فرصتی برای ورزش و نشاط اجتماعی شهروندان 
اســت، خاطرنشــان کرد: در تعامل با هیئت های 
ورزشی برنامه های مســابقاتی و همگانی نیز اجرا 
می شــود.وی اضافه کرد: سه ایســتگاه نرمش و 
ورزش صبحگاهی و عصرگاهی نیز با حضور مربیان 
ورزشی جانمایی و اجرایی خواهد شد تا شهروندان 
از این ظرفیت برای ســلامتی خود استفاده کنند.

سرپرست شهرداری تیران به دیگر برنامه های دهه 
ولایت و امامت اشاره کرد و گفت: مهمانی کیلومتری 
غدیر در خیابان طهران این شهر همزمان با شب عید 
غدیر برگزار که در ایــن برنامه اهدای جایزه، اجرای 
برنامه های فرهنگی و توزیع طعــام و نذری انجام 

می شود.دلکرمی اضافه کرد: این برنامه شادمانی 
و معنوی همراه با برپایی غرفه های متعدد فرهنگی 
با همکاری تشــکل های مردمی خواهد بود که کل 
این خیابان را پوشــش می دهد.وی به تزیینات و 
زیباسازی شهر در این مناسبت نیز اشاره کرد و یادآور 
شد: ضمن اینکه ایجاد نشاط شهر مورد توجه بوده، 
حرمت ایام شــهادت رئیس جمهور شهید نیز حفظ 
شده است.سرپرست شــهرداری تیران به اهدای 
هدیه زوج های جوان نیز اشاره کرد و گفت: جوانانی 
تیرانی که در یک سال گذشته ازدواج کرده اند به قید 

قرعه هدیه می گیرند.
وی اضافه کرد: در حال حاضــر ثبت نام این افراد تا 
پنجم تیر مــاه ادامه دارد و پس از آن در مراســمی 

هدایا اهدا خواهد شد.

سرپرست شهرداری تیران:

مهمانی کیلومتری غدیر  در  خیابان طهران برگزار می شود

رئیس دادگستری تیران و کرون گفت: کلاهبرداری های اینترنتی حجم پرونده های قضایی در این شهرستان را افزایش داده است.
به گزارش »ایمنا«، رضا عباسی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه تیران به مناسبت هفته قوه قضاییه اظهارکرد: با توسعه فضای مجازی، جرایم جدیدی 
در این فضا تشکیل و افراد سودجو از این بستر برای رسیدن به اهداف خود استفاده می کنند.وی افزود: کلاهبرداری های اینترنتی از جمله مصادیق جرایم فضای 
مجازی محسوب می شود که به دلیل عدم آگاهی و طمع، حجم پرونده های قضایی این دسته از جرایم در تیران و کرون روبه رشد است.رئیس دادگستری تیران 
و کرون افزود: آموزش و هوشیاری افراد برای کاهش این دسته از جرایم مهم بوده تا اینکه افراد سودجو از این بستر و شرایط برای رسیدن به اهداف خود استفاده 
نکنند. عباسی گفت: گاهی طمع افراد منجر به بزه دیدگی و یا مالباختگی آنان شده که شناخت واقعیت های اقتصادی و درآمدزایی مانع از گرفتاری در این مسیر 
خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: پیشگیری از وقوع جرم حائز اهمیت بوده که در این خصوص علاوه بر نقش دستگاه های فرهنگی در پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی، شناخت و آگاهی افراد نیز بسیار مهم است.رئیس دادگستری تیران و کرون به فرایندهای قضایی الکترونیکی اشاره کرد و گفت: ۹۸ درصد از اقدامات 

و مراحل قضایی به صورت الکترونیکی انجام می شود که ابلاغ و اعلام رأی دادگاه ها از جمله آن است.

خبر روزکلاهبرداری های اینترنتی پرونده های قضایی را افزایش داده است

عکس خبر

 برگزاری 
جشنواره توت در 
علویجه نجف آباد

شــهر علویجه نجف آبــاد به 
بزرگ تریــن توتســتان ایران 
شهرت دارد و هر ساله در فصل 
بهار با برگزاری جشنواره توت، 
پذیرای گردشگران از سراسر 
کشور است. در توستان شهر 
علویجــه بیــش از ۱۴ هکتار 
بــه کاشــت درختــان توت 

اختصاص داده شده است. 

آغاز عملیات اجرایی تقاطع غیر هم سطح کاشان - اردهال
استاندار اصفهان از آغاز عملیات اجرایی تقاطع غیر هم سطح کاشــان-اردهال با اختصاص ۳۰۰۰ 

میلیارد ریال اعتبار خبر داد. 
به گزارش »ایسنا«، سیدرضا مرتضوی در سفر به کاشان اظهار کرد: یکی از گلایه های مردم در مسیر 
قم - کاشان به اصفهان، اصلاح این محور بود که به علت برخی مشــکلات، امکان سرمایه گذاری 
دولت وجود نداشت.وی افزود: موافقت وزارت راه برای حل این مشــکل صادر شده و امیدواریم 
ظرف یک ماه آینده، بهسازی و روکش آسفالت این محور انجام شده و وضعیت محور قم - کاشان 
و اصفهان بهتر شود.استاندار اصفهان با اشاره به خدمات دولت سیزدهم گفت: دولت، در بخش های 
مختلف کارهای مؤثری را انجام داده است به طوری که منابع جهانی اعلام کردند جمهوری اسلامی 
یک رشد اقتصادی را در سه سال اخیر تجربه کرده است.مرتضوی تأکید کرد: مشارکت حداکثری 
در چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است، ضمن اینکه 

باید دقت کنیم تا سکان مملکت را به فرد اصلح بسپاریم.
سرپرست فرمانداری ویژه شهرســتان کاشان نیز گفت: محور ارتباطی کاشــان - اردهال، یکی از 
نقاط حادثه خیز در شهرستان کاشان بود که شــاهد تصادفات مختلفی بودیم و بر اساس اظهارات 
کارشناسی این پروژه آغاز شده اســت.حمیدرضا محمدی فشــارکی اظهارکرد: پروژه تقاطع غیر 
هم سطح کاشــان – اردهال، ارتباط استان مرکزی و استان اصفهان اســت که ارتباط ۲۵ روستا به 
کاشان و مجموعه بزرگراه را آسان و ایمن می کند.وی افزود: بهره برداری از این پروژه ۲۴ ماه زمان 
نیاز دارد و تلاش می کنیم با حمایت مسئولان در رده های مختلف استانی و ملی، پیشرفت اجرای 

این پروژه بر اساس برنامه ریزی باشد و در زمان مقرر به بهره برداری برسد.
محمدی فشارکی گفت: بهره برداری از زیرگذر دسترسی سایت شــهید احمدی روشن با اعتباری 
افزون بر ۳۰۰۰  میلیارد ریال، کلنگ زنی پل راوند بــا اعتباری بیش از ۲۵۰۰ میلیارد ریال، کلنگ زنی 
مجموعه ۴۰ هکتاری مسکن مهر، قرعه کشی واگذاری زمین در شــهرهای قمصر، نیاسر، برزک، 
جوشقان قالی، کامو، چوگان و مشکات در راســتای طرح قانون جوانی جمعیت و دیدار با نخبگان 
و اعضای شورای اداری شهرســتان از جمله برنامه های سیدرضا مرتضوی، اســتاندار اصفهان در 

شهرستان کاشان است.
 

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان:

 2۷ بازرس بر فرایند چهاردهمین دوره انتخابات 
ریاست جمهوری در کاشان نظارت می کنند

سرپرست فرمانداری ویژه کاشان با بیان اینکه برای چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
۲۷ بازرس پیش بینی شده است، اظهار کرد: هر بازرس به صورت مستمر از شعب اخذ رأی که برای 

او تعیین شده بازرسی می نماید. 
حمیدرضا محمدی فشــارکی در گفت وگو با »ایمنا « با اشــاره به انجام فرایند انتخابات بر اساس 
برنامه ریزی صورت گرفته در شهرستان کاشان افزود: حوزه بازرسی انتخابات در شهرستان کاشان نیز 
تشکیل شده و برنامه ریزی لازم در این زمینه صورت پذیرفته است. سرپرست فرمانداری ویژه کاشان 
ضمن اشاره به برخی تخلفات انتخاباتی گفت: انجام هر گونه فعالیت انتخاباتی از سوی کارمندان 
دستگاه های اجرایی در ســاعات اداری، استفاده از وسایل و ســایر امکانات ادارات، شرکت های 

دولتی، شهرداری ها و... برای نامزدان انتخاباتی از جمله مصادیق تخلف است.
رئیس هیئت بازرسی شهرستان کاشان با اشــاره به دیگر تخلفات انتخاباتی تصریح کرد: دخالت 
مدیران و مسئولان در انتخابات و یا جانب داری و هدایت افکار عمومی به نفع نامزدها و یا تبلیغات 
زودهنگام نامزدان انتخاباتی از جمله مصادیق تخلفات است که در صورت مشاهده و یا اثبات گزارش 
با متخلف برخورد قانونی می شود. وی خاطر نشان کرد: مردم شهرستان در صورت مشاهده هرگونه 
تخلفات انتخاباتی می توانند موارد را از طریق شماره تماس ۵۵۵۷۵۳۱۸ به هیئت بازرسی انتخابات 

مستقر در فرمانداری اطلاع دهند.

اخبار

جریان سازی انقلاب در 
آموزش و پرورش اردستان 

ضعیف است
فرماندار شهرســتان اردســتان در شــورای 
آموزش و پرورش شهرســتان در شهر زواره 
اظهار کــرد: یکی از موضوعاتی کــه امروز در 
آموزش و پرورش شهرســتان ضعیف است 
 بحث جریان ســازی انقلابی اسلامی است. 
دانش آموز ما شــناخت بســیاری کمی از 
انقلاب اســلامی دارد زیرا نتوانســتم مدت 
زمانی که محصل در اختیار آموزش و پرورش 

و مدرسه بوده از آن استفاده ببریم.
ســیدمحمدهادی احمدی طباء با اشاره به 
اینکه دشــمن برای گردانندگان اکثر فتنه ها 
که در جامعه اتفاق می افتد از افراد کم ســن 
و ســال اســتفاده می کند، زیرا ما در بخش 
جریان ســازی انقلاب اســلامی و بصیرت 
افزایی کار نکردیم، افزود: باید بصیرت افزایی، 
آگاهی به مسائل سیاسی و معارف اسلامی 
و تربیتــی، ســرلوحه آمــوزش و پرورش 

شهرستان شود. 
فرماندار اردستان بر لزوم تقویت رسانه در بین 
دانش آموزان تأکید کرد و گفت: آگاه سازی و 
تقویت سواد رسانه ای دانش آموزان و اولیای 
آنها در شهرســتان علیرغم اینــه مهم ترین 
مؤلفه در کاهش آسیب های اجتماعی است 
می توانند آگاهی نسل سوم و چهارم انقلاب 
اســلامی را افزایش دهد.احمــدی طباء بر 
ایجاد فضای شاد و نشاط آور برای معلمان و 
فرهنگیان در شهرستان تأکید و تصریح کرد: 
ادارات آموزش و پرورش اردستان و زواره باید 
در راستای ایجاد نشــاط در فضای آموزشی 
گام برداشته و محیط های شاد و نشاط آور و 
برنامه های متنوعی برای فرهنگیان و معلمان 
ایجاد کند. فرماندار اردستان افزود: مدیران 
و فرهنگیان مــا تا می توانند تنــور انتخابات 
ریاســت جمهــوری را داغ کننــد و مــردم 
را برای حضــور پرشــور در انتخابات ترغیب 
 کنند؛ ولی اســتفاده از وســایل و امکانات 
آموزش و پرورش و بیت المال در حمایت و 

تبلیغ کاندیداها ممنوع است.

با مسئولان

استان

مدیر آموزش و پرورش تیران وکرون گفت: بر اساس هدایت تحصیلی، 
۶۰ درصد دانش آموزان این شهرســتان در ســال تحصیلــی آینده به 
هنرستان ها خواهند رفت.به گزارش »ایمنا«، حسین صائبی در کارگروه 
هدایت تحصیلی و کیفیت بخشی آموزشی مدارس تیران و کرون اظهار 
کرد: حرفه و مهارت آموزی جزو مهمترین سیاست های وزارت آموزش 
و پرورش قرار گرفته که هدایت دانش آموزان به ســمت هنرستان ها 
و رشته های فنی در همین راستا انجام می شــود.وی افزود: ۱۴ هزار 
دانش آموز در مدارس این شهرســتان مشغول به تحصیل هستند که 
سیاست مهارت آموزی متناسب با ســن و مقطع تحصیلی آنان مورد 
نظر اســت.مدیر آموزش و پرورش تیران وکرون بــا بیان اینکه حدود 

۴۰۰۰دانش آموز در مقطع متوسطه اول در حال تحصیل هستند، تصریح 
کرد: ۶۰ درصد از دانش آموزان پایه نهم بر اساس هدایت تحصیلی در 
هنرستان های این شهرستان مشغول به تحصیل خواهند شد.صائبی 
افزود: استعدادشناسی و معرفی رشته های تحصیلی فنی و حرفه ای 
برای ایجاد رغبت و جذب دانش آموزان به چنین موضوعات آموزشی 
نقش مهمی دارد که از ظرفیت مشــاوران آمــوزش و پرورش و افراد 
کارشناس در این حوزه استفاده می شود.وی یادآور شد: خانواده ها در 
امر تحصیل دانش آموزان و انتخاب رشته به علاقه، استعداد و نیازهای 
جامعه توجه کننــد و از موضوعات ظاهرنما و حاشــیه ای بپرهیزند.

مدیر آموزش و پرورش تیران وکرون با بیان اینکه هشــت هنرستان 

فنی و کاردانش در این منطقه فعالیت دارد، گفت: پیگیری راه اندازی 
هنرستان کشاورزی متناسب با ظرفیت فعال اقتصادی این شهرستان 
در حال انجام اســت.صائبی اظهار کرد: تجهیز مدارس، بهســازی و 
شاداب سازی محیط های آموزشی، احداث کلاس درس و توزیع شیر 
رایگان از جمله اقدامات یکســال تحصیلی در تیــران و کرون بوده که 
خیرین همکاری خوبی در این خصوص داشــته اند. وی با بیان اینکه 
بیــش از ۸۰۰۰دانش آموز مدارس ابتدایی تیران و کرون شــیر رایگان 
دریافت کردند، گفت: این اقدام پس از ۱۲ سال وقفه به صورت گسترده 
انجام شــد. مدیر آموزش و پــرورش تیران وکرون گفت: براســاس 
بخشنامه و سیاست های ابلاغی، ۷۰ مدرســه ابتدایی این شهرستان 
توزیع شیر رایگان طی دو روز از هفته را انجام دادند. وی افزود: توزیع 
همزمان شیر و نوشــیدن آن در یک زمان مشخص و در کنار همدیگر 

باعث تشویق کودکان و نوجوان برای خوردن این ماده لبنی شد.

 مدیرآموزش و پرورش تیران وکرون:

60 درصد دانش آموزان تیران در هنرستان ها تحصیل خواهند کرد



رکورد مصرف برق تابستان سال گذشته، در بهار امسال شکسته شد

هموطن! صرفه جویی بایَدَت
مدیرعامل شــرکت توانیر از رشــد نامتعارف و بیش از ١٠ درصدی مصرف برق در واپسین روزهای 

فصل بهار خبر داد.
به گزارش »ایمنا« و به نقل از وزارت نیرو )پاون(، مصطفی رجبی مشهدی با اشاره به اینکه در آخرین 
روزهای فصل بهار نصاب های جدیدی در صنعت برق کشــور ثبت شده اســت گفت: ثبت نصاب 

تقاضای مصرف برق ٧٣ هــزار و ۶۴۵ 
مگاواتی در کشور در حالی که بیشترین 
رقم اوج بار سال گذشته که در ۱۵ مرداد 
ســال ١٤٠٢ اتفاق افتاده بود حدود ٢٠٠ 
مگاوات کمتر از اوج بار امسال بود، واقعاً 
شــوکه کننده اســت.وی افزود: نصاب 
عجیب دیگر دمای بالای ۵۰ درجه شهر 
اهواز و چند شهر دیگر استان خوزستان 
بود که به موجب آن در روزهای گذشــته 
اهواز به عنوان گرم ترین شهر جهان اعلام 

شد.
ســخنگوی صنعت برق با بیان اینکه میزان تقاضای مصرف برق برای روزهای انتهایی بهار رشــد 
فزاینده ١٠ درصدی را نشان می دهد، گفت: رشــد متعارف مصرف برق سالانه معمولًا ٣ تا ۵ درصد 

است که عدد ١٠ درصد در حال حاضر رشد مصرف بالایی را نشان می دهد.
رجبی مشهدی با اشاره به اینکه بیشترین انرژی مصرفی روزانه نیز ١٠ درصد بیشتر از سال قبل بوده 
اســت و به میزان یک میلیارد و ۵۵۱ میلیون کیلووات ساعت رسیده است، گفت: اکثر استان ها در 
کشــور به غیر از مناطق آذربایجان، مازندران و خراسان میزان تقاضای مصرف برق در زمان اوج بار 
مصرف سال قبل را پشت سر گذاشتند و این نصاب های جدیدی که با فاصله زمانی کم ثبت می شود، 

نشان می دهد مصرف برق در کشور بسیار بالاست.
وی با تأکید بر اینکه شبکه برق کشور پایدار است و مشکلی در تأمین برق هموطنان وجود ندارد از 
مردم درخواست کرد: با شــرکت در برنامه های مدیریت مصرف و پویش با انرژی از جوایز ارزنده 
مدیریت مصرف برق شامل ٣٠٠ خودرو و میلیون ها جایزه ارزشمند، لوازم خانگی و دیجیتال بهره مند 
شوند.ســخنگوی صنعت برق به طرح پاداش صرفه جویی سال گذشــته نیز اشاره کرد که کماکان 
امسال تابســتان هم به قوت خود باقی اســت و تمامی هموطنان با راهکارهای ساده ای همچون 
تنظیم دمای وسایل سرمایشی روی ۲۴ درجه و یا استفاده از دور کند کولرهای آبی می توانند نسبت 

به کاهش مبلغ قبض برق خود و دریافت جوایز و پاداش صرفه جویی اقدام کنند.

تابستان با افزایش 4000مگاواتی مصرف برق آغاز شد
روزهای گرم تابستانی در حالی از روز جمعه آغاز شد که هم زمان مصرف برق کشور نسبت به سال 
گذشته بیش از ۴۰۰۰ مگاواتی افزایش داشته اســت.به گزارش »ایرنا«، تابستان داغ از روز جمعه 
با دمای بیش از ۵۰ درجه در خوزستان و مناطق جنوبی کشور خودنمایی کرد و سبب افزایش میزان 

مصرف برق ناشی از تشدید ورود وسایل سرمایشی به مدار مصرف شد.
 تازه ترین گزارش شــرکت مدیریت شــبکه برق ایران نشــان می دهد شــامگاه جمعه در ساعت

 ۲۱ و ۲۸ دقیقه مصرف برق کشور به عدد ۶۵ هزار و ۷۷ مگاوات رسید. این میزان مصرف در حالی 
اتفاق افتاده که سال گذشــته در همین بازه زمانی عدد مصرف ۶۰ هزار و ۲۰۳ مگاوات بوده که رشد 
بیش از ۴۰۰۰ مگاواتی مصرف امسال را رقم زده است. همچنین روز جمعه با وجود تعطیلی میزان 
مصرف در ساعت ۱۴ و ۳۳ دقیقه به عدد ۶۶ هزار و ۶۶۷ مگاوات با رشد بیش از ۳۰۰۰ مگاواتی نسبت 

به ۶۳هزار و ۹۵۴ مگاوات زمان مشابه سال گذشته روبه رو شد.

رئیس مرکز تعاملات بین المللی علم و فناوری معاونت علمی ریاست جمهوری تأکیدکرد

ظرفیت یک میلیارد دلاری دانش بنیان های اصفهانی برای صادرات

رئیس مرکز تعاملات بین المللی علم و فناوری معاونت علمی ریاست 
جمهوری گفت: امیدواریم رکورد صادراتی شــهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان با اجرای ضریب مناسب ســالانه طی یک افق ۵ ساله به یک 
میلیارد دلار برسد.امیرحسین امیرآبادی در گفت و گو با »بازار« درباره 
توســعه صادرات شــرکت های دانش  بنیان به ویژه دانش بنیان های 
 اصفهانی اظهارکــرد: اقتصــاد دانش بنیان و شــکوفایی آن یا به بیان 
دقیق  تر دانش  بنیان کردن اقتصاد سال های ســال است مورد توجه 
مقام معظم رهبری و دولت بوده اســت.وی افزود: در دو سال پیاپی 
رشد و جهش تولید به عنوان شعار ســال مطرح بوده و بیش از ۱۰ سال 

است که موضوعات اقتصادی توسط مقام معظم رهبری در شعار سال 
 گنجانده شده و نشان از اهمیت این موضوع دارد.رئیس مرکز تعاملات 
بین المللی علم و فناوری معاونت علمی ریاســت جمهوری افزود: با 
توجه به اهمیت این موضوع، در دولت ســیزدهم کلمه دانش  بنیان به 
عنوان معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری اضافه و این مأموریت 

به صورت رسمی هم در کشور تعیین شد.

جهش جدی در حوزه اقتصاد دانش  بنیان نیاز است
وی با تأکید بر اینکه ما به جهش جدی در حوزه اقتصاد دانش  بنیان نیاز 

داریم، گفت: شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان ظرفیت خوبی در این 
حوزه دارد و از سال های دور در حوزه فناوری فعال بوده و حتی در تعریف 
این حوزه پیشرو بوده اســت به همین دلیل شرکت  های دانش  بنیان 

خوبی در آن وجود دارد که محصولات خوبی تولید می  کنند.
میرآبادی تصریح کرد: این دومین بار اســت که از سال ۱۴۰۲ تاکنون، 
کمپ بین المللی سازی شرکت های دانش بنیان برگزار می شود و هر دو 
بار نیز اصفهان میزبان این برنامه در استان بوده است به همین دلیل ما 

این شهرک را به عنوان یار جدی خود تلقی می کنیم.

برخی شرکت  های توانمند صادراتی  رکورددار هستند
وی با اشاره به اینکه شرکت  های توانمند صادراتی دارای رکورد در اصفهان 
وجود دارد، اظهار کــرد: گفتگوهای خوبی چه از منظــر توانمندی  های 
موجود و چه از منظر شناســایی چالش  ها و راهکارهای موجود انجام 
شده است. باید توجه داشت که پیگیری و حل این چالش  ها در نهایت 

حل چالش  های کل سیستم را به دنبال دارد.
رئیس مرکز تعاملات بین المللی علم و فناوری معاونت علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری گفت: شرکت  ها دنبال رفع مسائل 
خود هســتند و بنابراین پیگیری صرف برای آن ها بی فایده اســت به 
همین دلیل همواره تلاش کردیم که درباره رفع مشکلات آنان پیگیری 

موثر داشته باشیم و از اقدامات خود گزارش دهیم.
وی گفت: امیدواریم رکورد صادراتی شــهرک هر ســال با یک ضریب 
خوبی، ترجیحاً بیشتر از دو، رشد داشته باشد و با توجه به ظرفیت  های 
استان و شرکت  های مستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، طی 

یک افق پنج ساله به یک میلیارد دلار برسد.

عملکرد تولید ناخالص داخلی کشور در سال ۱۴۰۲ 
»با احتســاب نفت« و »بدون احتساب نفت« به 
قیمت های ثابت سال ۱۳۹۵ به ترتیب به ۱۵۸۳۸.۴ 
و ۱۴۳۷۸.۹ هزار میلیارد ریال رســید که نســبت 
به ســال قبل از آن به ترتیب با افزایش ۴.۵ و ۳.۶ 

درصدی همراه بوده است.
به گزارش »ایمنا« و بــه نقل از بانــک مرکزی، بر 
اســاس محاســبات مقدماتی اداره حساب های 
اقتصادی این بانک، تولید ناخالص داخلی به قیمت 
پایه )به قیمت های ثابت سال ۱۳۹۵( در سه ماهه 

چهارم ســال ۱۴۰۲ به رقم ۳۷۵۸.۱ هــزار میلیارد 
ریال رسید که نسبت به سه ماهه چهارم سال ۱۴۰۱، 
رشد ۴.۵ درصدی را نشان می دهد. همچنین رشد 
اقتصادی بدون نفت طــی دوره مذکور معادل ۳.۹ 

درصد بوده است.
بررســی وضعیت ســرمایه گذاری در بخش های 
مختلــف اقتصادی )بــه قیمت های ثابت ســال 
۱۳۹۵( مبین آن است که در سه ماهه چهارم سال 
۱۴۰۲ »تشــکیل ســرمایه ثابت ناخالص« از رشد 
۱۴.۲ درصدی نسبت به دوره مشــابه سال قبل از 
آن برخوردار شده است؛ به طوری که در دوره مزبور، 
رشد تشکیل سرمایه ثابت ناخالص در دو زیر بخش 
اصلی »ماشــین آلات« و »ســاختمان« به ترتیب 

معادل ۱۱.۳ و ۱۷.۱ درصد بوده است.
در مجموع عملکرد تولید ناخالص داخلی کشور در 
سال ۱۴۰۲ »با احتساب نفت« و »بدون احتساب 
نفت« به قیمت های ثابت سال ۱۳۹۵ به ترتیب به 
۱۵۸۳۸.۴ و ۱۴۳۷۸.۹ هزار میلیارد ریال رسید که 
نسبت به سال قبل از آن به ترتیب با افزایش ۴.۵ و 

۳.۶ درصدی همراه بوده است.
تحقق رشــد اقتصادی ۴.۵ درصدی در سال ۱۴۰۲ 

در امتداد رشــد اقتصادی ۴.۰ درصدی سال ۱۴۰۱ 
حکایــت از تداوم رونــد رو به بهبــود فعالیت های 

اقتصادی در کشور دارد.
بررســی عملکرد رشــد اقتصادی بر حســب گروه 
فعالیت های اقتصادی )به قیمت های ثابت ســال 
۱۳۹۵( نشان می دهد، رشد تولید ناخالص داخلی 
در سه ماهه چهارم ســال ۱۴۰۲ حاصل تحقق رشد 
مثبت ارزش افــزوده در تمام گروه های اصلی بوده 
اســت. لازم به توضیح اســت در دوره مزبور، رشد 
محقق شــده گروه های »نفــت و گاز«، »صنایع و 
معادن«، »خدمات« و »کشــاورزی، جنگلداری و 
ماهیگیری« نســبت به دوره مشابه سال قبل از آن 

به ترتیب معادل ۱۰.۲، ۶.۶، ۲.۸ و ۰.۱ درصد است.
بررسی تولید ناخالص داخلی برحسب اقلام هزینه 
نهایی )به قیمت های ثابت ســال ۱۳۹۵( در ســه 
ماهه چهارم سال ۱۴۰۲ نشان می دهد، »هزینه های 
مصرف نهایــی بخش خصوصــی«، »هزینه های 
مصرف نهایی بخش دولتی« و »تشــکیل سرمایه 
ثابت ناخالص« به ترتیب از نرخ های رشد ۳.۷، ۱.۸ 
و ۱۴.۲ درصدی نســبت به دوره مشابه سال قبل از 

آن برخوردار بوده اند.

 رشد اقتصادی در سال گذشته به 4.۵ درصد رسید

خبر روز

تکمیل و افتتاح ۲۶۳ پروژه روبنایی و زیربنایی شهرهای جدید 
در دولت سیزدهم

عملکرد شرکت عمران شهرهای جدید در دولت سیزدهم شامل انعقاد قرارداد احداث ۱۶۸ هزار و ۳۸۹ 
واحد نهضت ملی شــهرهای جدید، تکمیل و تحویل ۶۰ هزار و ۳۴۶ واحد مســکن مهر، تکمیل ۲۶۳ 
پروژه روبنایی و زیربنایی به ارزش ۳۸۰۰ میلیارد تومان است.به گزارش »ایمنا« و به نقل از وزارت راه و 
شهرسازی، شرکت عمران شهرهای جدید به عنوان یکی از شرکت های تابعه وزارت راه و شهرسازی در 
بخش مسکن بخش عمده ای از عملکرد 
نهضت ملی مســکن را برعهده دارد. این 
شــرکت همچنین علاوه بر مشارکت در 
تولید مسکن و اجرای قانون جهش تولید 
مسکن در دولت سیزدهم همچون ادوار 
گذشــته در تکمیل پروژه های زیربنایی 
و روبنایی شــهرهای جدید در سراســر 
کشــور تلاش مضاعفی را به ثمر رسانده 
است.یکی از رویکردهای شرکت عمران 
شهرهای جدید، ایجاد شهرهایی است که 
بتواند از نظر فرهنگی و اجتماعی علاوه بر سیمای شهری، محل مناسبی برای زندگی با کیفیت مردم 
باشد و این شائبه را که در سنوات گذشته شهرهای جدید به خوابگاهی برای نیروی کار در کلان شهرها 
تبدیل شده اند را رد کند. هم اکنون و با تلاش این شــرکت و مجموعه وزارت راه و شهرسازی شهرهای 
جدید از حالت خوابگاهی خارج شده اند و به محلی با سیمای شهری برای زندگی ساکنان بدل شده اند.

قرارداد احداث بیش از ۱۶۸ هزار واحد نهضت ملی در شهرهای جدید منعقد شد
با این رویکرد و بر اساس اعلام شرکت عمران شهرهای جدید، آن شرکت در دولت سیزدهم در خصوص 
اجرای نهضت ملی مسکن مسئولیت هایی را برعهده گرفت که شامل احداث واحدهای مسکونی برای 
متقاضیان مسکن در شهرهای جدید است. در بخش احداث واحدهای مسکونی نهضت ملی تاکنون 
قرارداد ۱۶۸ هزار و ۳۸۹ واحد منعقد شده است و حدود ۹۸ هزار واحد مسکونی نهضت ملی در قالب 
حمایتی نیز در مرحله فنداسیون، اجرا و تکمیل هستند، همچنین شرکت عمران شهرهای جدید اعلام 

کرده است که حدود ۵۰ هزار واحد مسکونی از سایر روش های نهضت ملی در حال ساخت هستند.

۶0 هزار و ۳4۶ واحد مسکن مهر  شهرهای جدید تکمیل و تحویل شد
شرکت عمران شــهرهای جدید در بخش مســکن مهر که بخشی از تعهدات آن شــرکت و مجموعه 
وزارت راه و شهرسازی بوده است در دولت ســیزدهم ۶۰ هزار و ۳۴۶ واحد مسکن مهر را تکمیل کرد و 
به متقاضیان تحویل داد.این شــرکت در بخش جوانی جمعیت در حال تکمیل اطلاعات است که این 
کار توسط واحد توسعه مسکن شرکت عمران شهرهای جدید در حال انجام است.در بخش واگذاری 
گروهی و انفرادی نیز در شهرهای جدید در طی دولت سیزدهم ۵۴۹۳ واحد تکمیل و تحویل متقاضیان 
شد. در بخش واگذاری به گروه های ساخت نیز در طی این دولت، ۸ هزار و ۹۵۶ واحد تکمیل و تحویل 

متقاضیان شده است.

تکمیل و افتتاح ۲۶۳ پروژه به ارزش ۳ هزار و ۸00 میلیارد تومان
در حوزه زیربنایی و روبنایی نیز تعداد پروژه ۲۶۳ پروژه زیربنایی و روبنایی به ارزش۳ هزار و ۸۰۰ میلیارد 
تومان تکمیل و افتتاح شد که ۱۴۹ پروژه از جمله پروژه های روبنایی و ۱۱۴ پروژه نیز از جمله پروژه های 
زیربنایی است. همچنین بر اساس اعلام شرکت عمران شهرهای جدید، در مجموع ۳۵۱ پروژه روبنایی 
و زیربنایی به ارزش ۱۰ هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان در شهرهای جدید، فعال، جاری و در حال انجام است 
که از این پروژه های در حال انجام، ۱۷۳ پروژه به ارزش ۳ هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان روبنایی و تعداد ۱۷۸ 

پروژه به ارزش ۶ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان نیز زیربنایی است.

اخبار

سوژه روز

وزیر نفت با بیان اینکه شاهد جهش در صادرات نفت و وصول مطالبات خود 
هســتیم، گفت: با اقدامات صورت گرفته در دولت مردمی اعلام می کنم هر 
دولتی که در آمریــکا روی کار بیاید نمی تواند مانع صــادرات نفت جمهوری 

اسلامی ایران شود.
به گــزارش »ایمنا«، جواد اوجی در ارائه گزارشــی از آخریــن وضعیت تولید 
بنزین و گازوئیل به نمایندگان اظهار کرد: در ابتدا خلاصه ای از وضعیت صنعت 
نفت و گاز در ابتدای شروع دولت ســیزدهم اعلام می کنم. ناترازی سوخت 
در ابتدای کار دولت مردمی گریبانگیر وزارت نفت بود. اهداف برنامه ششــم 
توسعه و زمینه سرمایه گذاری تحقق نیافته بود و همه چیز را به رفع تحریم ها 
گره زده بودند. در شــرایطی وزارت نفت را تحویل گرفتیم که تولید روزانه ما به 
۲ میلیون و ۱۰۰ هزار بشکه رسیده بود و صادرات نفت ما به پایین ترین نرخ در 
یک دهه اخیر خود رســیده بود. وضعیت وصول درآمدهای نفتی نیز بحرانی 
 بود. در تأمین منابع هدفمندی یارانه ها و منابع عمومی دولت بالغ بر ۴۰۰ همت 

کسری داشتیم.
وی افزود: حدود ۸۷ میلیون بشکه نفت روی آب داشتیم که ۳۰ میلیون آن 
نفت سنگین و فوق سنگین بود. ما هیچ فروشی در بحث نفت سنگین و فوق 
سنگین در ابتدای شروع دولت سیزدهم نداشتیم. طرح های نیمه تمام کلان 
بلاتکلیف مانده بودند. از طرفی از ظرفیت شرکت های توانمند داخلی استفاده 
نمی شــد چرا که اعتقادی به داخل نداشتند. ما در مشــکل با تأمین سوخت 

روبه رو بودیم همانطور که در زمستان ســال ۹۹ خاموشی نیروگاه ها را تجربه 
کردیم. طرح های ذخیره سازی گاز رها شده بود طرح های توسعه ای میادین 
مشترک مغفول مانده بود. در بدنه صنعت نفت نیروها بی انگیزه و سرخورده 
شده بودند در این شرایط دولت مردمی و وزارت نفت در شهریورماه سال ۱۴۰۰ 

کار خود را شروع کرد.
وزیر نفت در ادامه تصریح کرد: در این ســه سال به فضل الهی و با کار جهادی 
و کار شبانه روزی، تولید نفت خام کشور بیش از یک میلیون و ۴۰۰ هزار بشکه 
افزایش پیدا کرد. عقد قرارداد ســرمایه گذاری با توجه به پیمانکاران داخلی 
با جدیت دنبال شــد. علی رغم بیش از ۶۰۰ تحریم جدیــد در صادرات نفت و 
محصولات پتروشــیمی امروز شــاهد یک جهش در صادرات نفت و وصول 
مطالبات کشــور هســتیم. بنده به عنوان وزیر نفت اعلام می کنم که در حال 
رسیدن به وضعیت قبل از تحریم های ظالمانه بوده و به آن نزدیک شده ایم. 
مشکلی در وصول مطالبات خود نیز نداریم. میزان صادرات نفت ما نسبت به 
ابتدای دولت سه برابر شده و وصول درآمدهای ارزی نیز افزایش یافته است.

اوجی اظهــار کرد: بــا اقداماتی که در دولــت مردمی در حــوزه صنعت نفت 
انجام شــده اســت و ریل گذاری که در حــوزه صادرات نفــت و محصولات 
کشــاورزی صورت گرفته اســت، باید اعلام کنم که هر دولتی کــه در آمریکا 
 روی کار بیاید نمی تواند مانع صادرات و تولید نفت جمهوری اســلامی ایران 

شود.

هر دولتی که در آمریکا مستقر شود نمی تواند مانع صادرات نفت ایران شود
 در بهار امسال

۲۶۲0 تن آرد بین 
 روستاییان و عشایر 

استان اصفهان توزیع شد
مدیــر کل غله و خدمــات بازرگانی اصفهان 
گفت: ۲ هزار و ۶۲۰ تن آرد یارانه ای در ســه 
ماه نخست امسال بین روستاییان و عشایر 
استان توزیع شد.محسن ضیائی روز شنبه در 
گفت وگو با »ایرنا« افزود: این مقدار شامل 
حدود ۶۵ هزار کیســه آرد ۴۰ کیلوگرمی بین 
روســتاییان فاقد نانوایی و عشــایر استان 

توزیع شده است.
وی ادامه داد: دولت طرح توزیع آرد یارانه ای 
را برای حمایت از ساکنان روستاهای بدون 
نانوایی و ارتقای معیشــت مردم ساکن در 
این روســتاها به طور مرتب در برنامه کاری 

خود دارد.
مدیر کل غلــه و خدمات بازرگانی اســتان 
اصفهان اظهار کرد: فرایند توزیع اینگونه آردها 
در هر شهرستان به این ترتیب است که یک 
نفر به عنوان نماینده از طــرف فرمانداری به 
اداره کل غله اســتان برای تحویل میزان آرد 

مورد نظر معرفی می شود.
ضیائی اضافــه کرد: نظــارت بــر توزیع آرد 
روستایی بر عهده شورای اسلامی، بخشداری 
و فرمانداری محل اســت که عاملان توزیع 
فهرست نهایی را در سامانه یکپارچه آرد کشور 

)سیما( بارگذاری و ثبت می کنند.
وی خاطرنشــان کــرد: بــرای حمایــت از 
خانوارهای عشایر و با هماهنگی اداره کل امور 
عشایر و فرمانداری های محل، سهمیه مورد 
نظر به طور ماهانه در اختیار آنها قرار می گیرد.

مدیر کل غلــه و خدمات بازرگانی اســتان 
اصفهان اضافه کرد: ســهمیه عشایر با توجه 
به ییلاق و قشلاق در فصول سال و آمار ارائه 
شده از طرف ســازمان امور عشــایر کشور، 

تخصیص می یابد.
به گــزارش »ایرنا«، اســتان اصفهان با پنج 
میلیون و ۳۰۰ هزار نفر جمعیت دارای بیش از 
یکهزار و ۷۰۰ روستا و آبادی با جمعیت حدود 
 ۶۰۰ هزار نفر اســت که ۹۳۵ روستا بیش از 

۲۰ خانوار جمعیت دارد.

یکشنبه ۳ تیر ۱40۳ /  ۱۶ ذی الحجه  ۱44۵  /  ۲۳  ژوئن  ۲0۲4 / شماره  4۱۱4 

به گفته وزیر راه و شهرسازی، مصوبه ســقف اجاره بها تصویب شده و 
هفته جاری در سراسر کشور ابلاغ خواهد شد. 

به گزارش »تجارت نیوز«، دولت در ســال جاری تصمیم گرفت تعیین 
سقف اجاره بها را به شورای مسکن استان ها واگذار کند. در چهار سال 
قبل با آغاز بیماری کرونا در سال ۱۳۹۹ به منظور حمایت از مستأجران، 
تعیین سقف مجاز اجاره بها به شکل سراســری ابلاغ شده است.اما 
امسال این رویه تغییر کرد. در روزهای گذشته سقف اجاره بها در تهران 
۲۶ درصد تعیین و اعلام شد اگر مشاوران املاک این سقف را رعایت 
نکنند جریمه می شوند.در حال حاضر اکثر استان ها، سقف اجاره را در 

شورای مسکن استان مصوب کرده اند و تنها چند استان باقی مانده اند 
که در روزهای آینده به انجام می رســد.مهرداد بذرپــاش، وزیر راه و 
شهرســازی هفته گذشته در حاشــیه جلســه هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران گفته بود: هفته آینده مصوبه ســقف اجاره بها که در شورای 
مسکن استان ها و شورای عالی مسکن تصویب شده است، در سراسر 
کشور ابلاغ خواهد شد.بذرپاش با اشاره به اینکه قانون مکانیزم های 
سخت گیرانه ای را برای تعیین سقف اجاره بهای مسکن در نظر گرفته 
است، گفت: این اولین باری است که دولت با این ابزار بازار اجاره مسکن 
را کنترل خواهد کرد و با ابزارهای مشخصی که در این قانون برای برخورد 
با اشخاصی که قانون را رعایت نمی کنند، در نظر گرفته شده، امیدواریم 

وضعیت بازار اجاره مسکن سامان پیدا کند. 

دولت سیزدهم چهار اقدام شامل شناسایی خانه های خالی، پرداخت 
وام اجاره، تعیین ســقف مجاز افزایش اجاره بهــا و ارائه کد رهگیری 

رایگان را برای کنترل بازار مسکن در دستور کار قرار داده است.
در این راســتا روز ۲۱ بهمن سال گذشته دسترســی مشاوران املاک 
تهران به سامانه قدیم )سامانه املاک و مستغلات( حذف و هم اکنون 
مشــاوران املاک برای ثبت قراردادهای اجاره باید به ســامانه جدید 

)سامانه خودنویس( مراجعه کنند.
از جمله ویژگی های این ســامانه امــکان ثبت قرارداد اجاره توســط 
مشــاوران املاک، امکان ثبت قرارداد اجاره توسط مالک و مستأجر، 
فعالیت شــبانه روزی ســامانه، پشــتیبانی برخط و تلفنی و امکان 

شخصی سازی قرارداد است.

نرخ اجاره مسکن به طور  رسمی گران شد



    گردشگری و میراث4

 بهترین مقاصد گردشگری تابستانی جهان در ۲۰۲۴ 

از سواحل دریای کارائیب تا جنگل های سرسبز مکزیک

 رئیس کمیته گردشگری مسکو:

خواهرخواندگی مسکو و تهران کافی نیست!
رئیس کمیته گردشگری مسکو گفت: خواهرخواندگی تهران و مسکو کافی نیست. ما می توانیم با 
روابط نزدیک تر، یکدیگر را کامل کنیم و برای تقویت گردشــگری ضروری است مشارکت جدی تر 
داشته باشیم.به گزارش »ایسنا«، اوگنی کوزلوف، معاون اول شهردار و دولت مسکو و رئیس کمیته 
گردشگری شهر مسکو در نشست خبری که در حاشیه مجمع گردشگری بریکس، که با حضور جمعی 
از خبرنگاران کشورهای عضو بریکس از جمله روسیه، ایران، هند، برزیل، امارات متحده وآفریقای 
جنوبی در هتل کارلتون مسکو برگزار شد، با تأکید بر اینکه گردشــگری یکی از اولویت های مسکو 
است، گفت: سال گذشته مسکو ۲۴.۵ میلیون گردشگر از سراسر جهان داشت، ولی این رقم هنوز 
کافی نیست و در نظر داریم آن را دو برابر کنیم. انتظار داریم تا سال ۲۰۳۰ این میزان به بیش از ۵۰ 
میلیون نفر برسد.رئیس کمیته گردشگری شهر مســکو ادامه داد: برای تقویت گردشگری باید در 
هر کدام از کشورهای عضو بریکس فعالیت کنیم. اولویت هایی را در نظر داریم، مثلًا ۱۰ سال قبل از 
همه گیری کووید، ۲۰ درصد مسافرانی که به روسیه می آمدند از مسکو دیدن می کردند، اما این رقم به 
۴۰ درصد رسیده است، ولی کافی نیست. برای افزایش توریست مسکو مأموریت هایی تعریف شده 
و در برنامه ریزی های سال بعد بر بازار کشورهای آفریقای جنوبی و برزیل که عضو بریکس هستند، 
بیشتر متمرکز خواهیم شد.معاون اول شهردار مســکو گفت: ما می دانیم در مسکو جذابیت های 
زیادی وجود دارد که هنوز شناخته شده نیســتند، مثلًا در اینجا بیش از ۴۰۰ موزه مختلف داریم و 
میراث فرهنگی مسکو نیز بسیار غنی است. ما بیش از ۲۰ هزار رســتوران داریم که شامل آشپزی 
کشورهای مختلف می شوند، مثلًا رستوران هایی از اســتان های مختلف چینی یا رستوران هایی با 
غذای هندی و همینطور غذاهای خاورمیانه داریم. در نظر داریم برای هر توریست از هر کشوری که به 
اینجا می آید محصولات و خدمات با کیفیتی ارائه کنیم، چون معتقدیم هر گردشگر یک سفیر برای 
مسکوست.وی در پاسخ به سئوالی درباره تأثیر عضویت در بریکس بر رشد همکاری های گردشگری 
تهران و مسکو، اظهار کرد: ما می توانیم با روابط نزدیک تر یکدیگر را کامل کنیم و ما یکدیگر را در این 
مسیر کامل می کنیم. او با اشاره به دفتر گردشــگری روسیه که در سفارت این کشور در تهران برای 
تقویت روابط دو کشور در این زمینه راه اندازی شــده و همچنین لغو ویزای گروهی با هدف تسهیل 
سفر بین دو کشور ایران و روســیه، اظهار کرد: از زمان لغو ویزای گروهی بین دو کشور، بیشتر از ۵۰ 
گروه ایرانی به مسکو آمدند.کوزلوف بیان کرد: بر این باور باشید که باید کشور خود را بیشتر معرفی 
کنید تا روس ها و مسکو جواهرات نهفته ایران در فرهنگ، طبیعت و استراحتگاه های ایران را کشف 

کنند تا روابط گردشگری متقابل را تقویت کنند.

بارسلون اجاره آپارتمان به گردشگران را ممنوع می کند
شهر بارسلون در اسپانیا که یکی از مقاصد برتر اروپا است، اما محبوبیت آن باعث شده که مسکن برای 
ساکنان آن به طور فزاینده ای دسترس ناپذیر شده و حالا مقامات این شهر اعلام کرده اند که تا سال 
۲۰۲۸ اجاره آپارتمان را برای گردشگران ممنوع می کنند و این اقدام به دنبال مهار افزایش هزینه های 
مسکن و قابل سکونت کردن شهر برای ساکنان است. به گزارش »ایسنا«، »چاوم کولبونی«، شهردار 
چپ گرای بارسلون گفت که تا نوامبر ۲۰۲۸، این شــهر مجوز بیش از ۱۰ هزار آپارتمانی را که در حال 
حاضر به عنوان اجاره کوتاه مدت تایید شده اند، لغو خواهد کرد. وی در یکی از رویدادهای دولتی شهر 
گفت: »با چیزی که معتقدیم بزرگ ترین مشــکل بارسلون است روبه رو هستیم. این بدان معنی 
است که از سال ۲۰۲۹، آنچه امروز به عنوان آپارتمان های توریســتی در شهر می بینیم دیگر وجود 
نخواهد داشت. رونق اجاره های کوتاه مدت در بارسلون، پربازدیدترین شهر اسپانیا توسط گردشگران 
خارجی، به این معنی است که برخی از ســاکنان پس از افزایش ۶۸ درصدی اجاره بها در ۱۰ سال 

گذشته و افزایش ۳۸ درصدی هزینه های خرید خانه، قادر به خرید آپارتمان نیستند.« 
دولت های محلی در دهه گذشته محدودیت هایی را برای اجاره های کوتاه مدت در مکان هایی مانند 

جزایر قناری اسپانیا، لیسبون و برلین اعلام کرده اند.

اخبار

مجمع گردشگری بریکس با حضور ۹ کشــور از جمله ایران در 
مسکو برگزار شد تا با توجه به تغییر چشم انداز سیاسی در جهان، 
راهکارهای تقویت روابط گردشگری و چشم انداز همکاری بین 

کشورهای عضو بریکس به بحث گذاشته شود.
به گزارش »ایمنا«، نخســتین مجمع گردشــگری بریکس با 
حضور نمایندگان ۹ کشــور عضو از جمله روسیه، برزیل، مصر، 
هندوســتان، ایران، چین، امــارات متحده عربــی، اتیوپی و 
آفریقای جنوبی در هتل کارلتون مســکو )روســیه( بیستم و 

بیست ویکم ژوئن )سی ویکم خرداد و یکم تیر( برگزار شد.
در مجمع گردشگری بریکس ۳۰۰ شرکت کننده از ۹ کشور عضو 
بریکس در مسکو حاضر شده بودند تا با توجه به تغییر چشم انداز 
سیاســی در جهان و گرایش بســیاری از کشــورها به سمت 
گردشــگری داخلی و تضعیف روابط در چارچوب جریان های 
گردشــگری، به ویژه پــس از همه گیری کرونا، با شــرحی از 
واقعیت های جدید گردشــگری، به راهکارهای تقویت صنعت 

گردشگری کشورهای عضو بریکس بیندیشند.
شرکت کنندگان این مجمع همچنین درباره پروژه ها، محصولات 
و خدمات گردشگری مذاکره کردند و چشم انداز همکاری را به 
بحث گذاشتند؛ توسعه گردشــگری پایدار، تأثیر فناوری های 
مدرن، دیجیتالی شدن صنعت گردشگری، هتل داری و اوقات 
فراغت و هوش مصنوعی، چگونگی توسعه سیستم حمل ونقل 

و نگهداری و توســعه باغ ها و پارک های گردشــگری از جمله 
موضوعاتی بود که به بحث گذاشته شد.روسیه همچنین از این 
فرصت برای معرفی پرتال گردشگری و طرح تابستانی مسکو 
 »Summer in Moscow: Let’s Go Outdoors!« با عنوان
به نمایندگان بریکس که در این مجمع حاضر بودند، اســتفاده 
کرد.مجمع گردشگری بریکس از سوی وزارت توسعه اقتصادی 

روسیه به طور مشترک با دولت مسکو برگزار شد.

پیشــنهاد ایران به کشــورهای بریکس برای لغو متقابل 
روادید

مدیرکل دفتر بازاریابی و توســعه گردشــگری خارجی وزارت 
میــراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری روز جمعه در 
ارتباط ویدیوکنفرانســی با محــل برگزاری نخســتین مجمع 
گردشــگری بریکس اظهار کرد: پیش تر، جمهوری اســلامی 
ایران روادید گردشگران ۶ کشور از ۱۰ کشور عضو بریکس را لغو 
کرده اســت، علاوه بر لغو روادید، باید به ســازمان های هوایی 
خود در کشورها کمک و آنها را تشویق کنیم که تعداد پروازهای 
مستقیم بین کشورها را افزایش دهند. مسلم شجاعی با تأکید 
بر اهمیت توجه به بخش خصوصی برای توســعه گردشگری 
میان کشــورهای عضو گروه بریکس افزود: هرچه اپراتورهای 
تور کشورها با یکدیگر بیشــتر آشنا باشند، گردشگران بیشتری 

بین کشورهای عضو بریکس مبادله خواهند شد. وی توجه به 
بازاریابی و اســتفاده از فناوری و دیجیتالی کردن محصولات و 
خدمات گردشگری بین کشــورهای عضو بریکس را ضروری 
دانست و گفت: سومین پیشنهاد عمل گرایانه من برای توسعه 
گردشــگری در بریکس، تمرکز بر بازاریابــی و تولید محتوای 

گردشگری مناسب است.
شجاعی در توضیح پیشــنهاد خود افزود: تولید محتوا توسط 
گردشــگران کشــورها و انتشــار آنها این روزها به اینفلوئنسر 
مارکتینگ و تور FAM معروف اســت؛ ما به تازگی در بازار چین 
اقدامی انجام داده ایم و تعداد گردشگران این کشور به ایران را 
نسبت به قبل از کووید ۱۹ بیش از ۳۵ درصد افزایش داده ایم. 
می دانیم که همــه اعضای بریکــس از این دســت اقدامات 
موفق بســیاری دارند.وی در ادامه به بخشــی از ظرفیت های 
 ایران در عرصه گردشگری اشاره کرد و گفت: رتبه دهم جهان با

 ۲۷ میراث جهانی ثبت شده در یونسکو که تخت جمشید یکی از 
آنهاست، رتبه پنجم جهان با ۲۴ میراث ناملموس جهان که نوروز 
یکی از آنهاست، تنوع قومیتی و فرهنگی، رویدادها و جشن های 
فراوان، مردمی مهمان نواز به عنوان مزیت رقابتی مهم، همچنین 
امنیت مثال زدنی از ظرفیت های گردشــگری ایران است که در 
 نظرات و پست های گردشــگران )در شبکه های اجتماعی( نیز 

بازتاب یافته است.

مدیرکل دفتر بازاریابی و توسعه گردشگری خارجی وزارت میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشــگری ادامه داد: همان طور که 
رئیس جمهور فقید کشــورمان معتقد بود، میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی ایران می خواهد ورود گردشگران 
به ایران را تســهیل کند، بنابراین ما درها را بــاز کرده ایم؛ امروز 
گردشگران بیش از ۴۰ کشــور می توانند بدون ویزا به کشور ما 
سفر کنند؛ این کشورها بیش از نیمی از جمعیت جهان را تشکیل 

می دهند و برخی از آنها اعضای بریکس هستند.
 شــجاعی خاطرنشــان کرد: ایران در سال گذشــته توانست

 ۶.۴ میلیون گردشــگر بین المللی جذب کند که نسبت به سال 
قبل از آن، ۵۰ درصد رشد داشته است.

نقشه راه گردشگری کشورهای بریکس امضا شد
همچنین در این نشســت، نقشه راه گردشــگری بریکس در 
شش محور به تصویب مقامات کشورهای عضو رسید؛ توسعه 
تماس های مســتقیم میان ســازمان های حوزه گردشگری و 
توریسم کشورهای عضو، مبادله گردشــگران و معرفی متقابل 
 جاذبه های گردشــگری از محورهــای کلیدی این نقشــه راه 

است.
در ایــن نقشــه راه همچنین به ضــرورت نوآوری کشــورهای 
عضو بریکــس در خدمات رســانی به گردشــگران، توســعه 
 مهارت های مرتبط با صنعت گردشگری و توسعه توریسم پایدار 

پرداخته شده است.

بهترین مقاصد گردشگری تابستانی جهان در ۲۰۲۴، شامل شهرهای 
مدلین، کارتاخنا، تولوم و مکزیکوسیتی می شود.

به گزارش »ایمنا«، با رسیدن فصل تابســتان و گرم شدن هوا، یکی از 
مهم ترین سئوالات گردشگران این است که بهترین مکان های جذاب 

برای ســفر کدامند و چه ویژگی هایی دارنــد؟ فاکتورهای مهمی نظیر 
مکان های دیدنی جذاب، شرایط آب وهوایی کشور مورد نظر، هزینه های 
مقرون به صرفه، محل اقامت و مراکز خرید مناسب، در انتخاب مقصد 
سفر تأثیرگذار است. در واقع علاقه مندان به ســفر به دنبال مقاصدی 

هستند که علاوه بر آب وهوای معتدل، شگفتی های زیادی را در دل خود 
گنجانده باشد و تجربه ای فراموش نشدنی از سفر را برای آنها رقم بزند. 
در ادامه به معرفی بهترین مکان های گردشــگری تابستانی جهان در 

۲۰۲۴ و ویژگی های آنها می پردازیم.

کارتاخنا زیباترین شهر کلمبیا است که در سواحل 
دریــای کارائیب قرار دارد. این شــهر یک مکان 
رویایی برای دوستداران تاریخ و فرهنگ به شمار 
می رود و بــا فضای پرجنب وجــوش، معماری 
رنگارنــگ و خیابان های ســنگ فرش شــده، 
عنوان یکی از بهترین مقاصد تابستانی آمریکای 

جنوبی را در سال ۲۰۲۴ از آن خود کرده است.
سواحل خیره کننده کارتاخنا، یکی از جاذبه های 
اصلی این شهر زیبا برای بازدیدکنندگان است که 
فرصت های زیادی را برای آفتاب گرفتن، شنا و 
ورزش های آبی پیش روی آنهــا قرار می دهد، 
همچنین این شهر کلمبیایی دارای جاذبه های 

فرهنگــی زیادی اســت و بــه عنوان بهشــت 
دوستداران غذا شــناخته می شود. رویدادهای 
متنوع آشپزی از غذاهای سنتی کلمبیایی گرفته 
تا غذاهای دریایی تازه در کارتاخنا برگزار می شود 
و گردشــگران می توانند لذت غــذا خوردن را در 

بهترین رستوران های آن تجربه کنند.

مدلین، یکی دیگر از شــهرهای کلمبیا است که 
در فهرست پربازدیدترین شهرهای گردشگری 
تابســتانی ۲۰۲۴ قرار دارد. مدلین دستخوش 
تغییرات قابل توجهی شده اســت و این روزها 
به یک کلان شــهر شــلوغ تبدیل شــده است. 
 Andes( این شــهر زیبا کــه در کوه های آنــد
Mountains( واقع شده اســت و آب و هوای 
مطبوعــی در تمام طول ســال دارد، بــه دلیل 
نوآوری و زیبایی های منحصربه فرد خود در دنیا 
مشهور است و مقصدی ایده آل برای تعطیلات 
تابستانی محسوب می شود.در این شهر کارهای 
زیادی برای انجام دادن و لذت بردن گردشگران 
وجود دارد. این مکان شــگفت انگیز، یک مرکز 
فرهنگی و میراثی بی نظیر اســت و رویدادهای 

هنری پررونق، زندگی شــبانه پرجنب وجوش و 
غذاهای خوشــمزه در آن جریان دارد. در واقع 
فرقی نمی کنــد که گردشــگران در حال کاوش 
در موزه ها و گالری های شــهر باشند یا غذاهای 
محلی خیابانــی را امتحان کنند، در این شــهر 
دوست داشــتنی که لقب »بهار ابدی« را به خود 
اختصاص داده است، همیشه مکان های جدید 

و هیجان انگیزی برای کشف کردن وجود دارد.

مکزیکوسیتی، ترکیبی غنی از تاریخ، فرهنگ و 
هنر آشپزی است که با جذابیت های دنیای مدرن 
و قدیم، بازدیدکنندگان زیادی را از سراسر جهان 
به سوی خود جذب می کند. پایتخت مکزیک، 
یک مقصد بی نظیر برای سفر تابستانی است و 
جشــنواره ها و رویدادهای زیادی از جشن های 
رنگارنــگ گرفته تــا نمایشــگاه های خیابانی 
پرجنب وجوش که میدان های شهر را پر می کنند، 

در طول تابســتان در آن برگزار می شود. در واقع 
همیشه اتفاقات هیجان انگیزی در مکزیکوسیتی 

در انتظار بازدیدکنندگان است.
آنها می تواننــد در خیابان های پرپیچ وخم مرکز 
تاریخی، جایی که کلیســاهای بــا قدمت چند 
صد ســاله در کنار بازارهای شــلوغ و هنرهای 
خیابانی پرجنب وجوش خودنمایی می کنند، به 
گردش بپردازند. جالب اســت بدانید که بخش 
زیادی از فرهنگ مردم این کشور شامل شادی و 
برگزاری جشن می شود و این روحیه شاد حتی 
در غذاهای مکزیکی کاملًا مشهود است، به طوری 
که می توان گفت مکزیکی ها، رنگی ترین غذاهای 
دنیا را دارند. ویژگی اصلــی غذاهای مکزیکی، 

هماهنگی طعم و تنوع رنگ ها است.

تولوم، بهشــت بومیان است که در ســواحل بکر 
ریویرا مایا )Riviera Maya( قرار دارد. این شهر 
با سواحل ماسه ای ســفید، جنگل های سرسبز و 
آب های شفاف، به مکانی زیبا برای بازدیدکنندگانی 
تبدیل شده اســت که به دنبال ماجراجویی های 
تابســتانی و آرامش هســتند.همچنین بازدید از 

خرابه های باســتانی مایا که بر فــراز صخره های 
ناهموار، مشــرف به دریای کارائیب قــرار گرفته 
است، یکی از جاذبه های اصلی این سفر تابستانی 
به شــمار می رود. در واقع تولوم، میزبان بعضی از 
بهترین رویدادهای موسیقی جهان است و برای 
دوســتداران فضای باز، ماجراجویی های زیادی 
دارد. آنها می توانند در امتــداد رودخانه زیرزمینی 
ریویرا گردش کننــد یا به ذخیره گاه زیســت کره 
سیان کا بروند و از شگفتی های آنها لذت ببرند. از 
دیگر جذابیت های این مقصد تابستانی، غواصی در 
آب های کریستالی شفاف یا استراحت کردن بین 

درختان نخل زیبا است.
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مفاد آراء
4/14 آگهي ابلاغ مفاد راي موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آييــن نامه قانون تعيين 
تکليف اراضي وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در اداره ثبت 

اسناد و املاک نطنز
برابر رای شماره 140360302033000014 مورخ 1403/02/22 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضي آقاي مهدی عظيمی 
فرزند حسين بشماره شناســنامه 5258  به شــماره ملي 0057391696 در نيم دانگ 
مشاع از ششدانگ يکدرب باغ  به مســاحت 623/05 متر مربع به پلاک 383 فرعی از 
127 اصلی واقع در بخش 9 نطنز خريداری عادی از مالک رسمی خانم فاطمه سلطان 

شهرستانی محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/19                  

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/03
م الف: 1729060  رحمت اله شاهدي مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک نطنز 

مفاد آراء
4/15 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره  140360302007001688 و 140360302007001689 هيات 

اول موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد ســند 
رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی  آقای حســين باباخانی فرزند غلامرضا  به شــماره شناســنامه 498 صادره 
از اصفهان نســبت به سه دانگ مشــاع و خانم ندا شــاه محمديان فرزند علی بشماره 
شناسنامه 1650 صادره از اصفهان نسبت به سه دانگ مشــاع از ششدانگ يک قطعه 
زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی  به مســاحت 15299/25 متر مربع  پلاک 21  
 اصلی واقع در ســودرجان که متقاضيان خود مالک رسمی مشــاعی می باشند   محرز

 گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/03/19
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/03

م الف: 1729658  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

4/16 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رســمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140360302018000353 مــورخ 1403/02/22 هيأت اول/دوم 
موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی 

آقای بهمن کاشيان خرزوقی فرزند عباسعلی بشــماره شناسنامه 61 صادره از خورزوق 
نسبت به شش دانگ يک باب خانه به مساحت 161.74 مترمربع از پلاک فرعی 234 از 
اصلی 114 واقع در بخش 16 حوزه ثبت ملک دولت آباد خريداری بموجب مبايعه نامه 
عادی مع الواسطه از مالک رسمی مشاعی آقای بهرام کاشيان خورزوقی به شماره سند 

92170-1380/02/23 دفتر 10 محرز گرديده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/03 
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/19 

م الف : 1739246 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  
حذف ثمنیه اعیانی

4/17 شــماره نامــه: 140385602025003931 - 1403/03/30 نظــر به تقاضای 
آقای ســعيد توکلی زودانی فرزند فرهاد مبنی بر حذف ثمنيه اعيانی يک دانگ مشــاع 
از ششــدانگ پلاک 1684 فرعی از 14 اصلی واقع در بخش 14 ثبت اصفهان که طبق 
سوابق پرونده ثبتی ثمنيه اعيانی پلاک مذکور متعلق به خانم ربابه قاسمی کوهانستانی 
به شماره شناسنامه 449 همسر مرحوم قربانعلی قاسمی کوهانستانی است که متقاضی 
فوق الذکر در اجرای تبصره يک ماده 105 اصلاحی آئين نامه قانون ثبت، تقاضای حذف 
بهاء ثمنيه اعيانی يک دانگ مشــاع از ششــدانگ پلاک مذکور را از سند مالکيت خود 
نموده اند و اظهار نموده اند هيچگونه دسترســی به مالک بهای ثمنيه اعيانی ندارند و 
 از حيات يا ممات وی بی اطلاع هســتند لذا در اجرای تبصــره يک ماده 105 اصلاحی 

آيين نامــه قانون ثبــت بموجب مکاتبــه شــماره 140285602025011004 مورخ 
1402/08/16 در خصوص تعيين بهای ثمنيه اعيانی پلاک مذکور با مرکز کارشناسان 
رسمی دادگستری مکاتبه گرديد و مرکز کارشناسان رســمی دادگستری بموجب نامه 
شــماره 4231/20/1402 مورخ 1402/09/18 منضم به نظريه کارشــناس رســمی 
دادگستری به شــماره 1402/73/ص مورخ 1402/09/14 بهای ثمنيه اعيانی پلاک 
مذکــور را 91/700/000 ريال اعــلام نمود لذا مراتــب فقط يک مرتبــه در روزنامه 
کثيرالانتشار آگهی می شود تا ذينفع به اداره ثبت اسناد و املاک منطقه غرب اصفهان 
واقع در خيابان طيب کوچه سرلت مراجعه نمايد و در صورتی که مدعی تضييع حق باشد 
از تاريخ انتشــار اين آگهی به مدت يک ماه به مراجع صالحه قضايی مراجعه و گواهی 
طرح دعوی را به اين اداره تسليم نمايد در صورت عدم ارائه گواهی طرح دعوی عبارت 
»به استثنا بها ثمنيه اعيانی« از اسناد فوق الذکر حذف خواهد شد. م الف: 1739043 

ابوالفضل شهرياری نائينی مدير واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
تحدید حدود اختصاصی

4/18 چون تحديد حدود ششدانگ يک باب عمارت که مشتمل بر 5 باب بناهای فوقانی 
و دو باب تحتانی با ســرای متصل به آنها دارای شــماره  پلاک ثبتی 797 با ملحقات و 
متعلقات آن  واقع در جزء  بخش يک حوزه  ثبتی خوانسار که طبق سوابق و پرونده ثبتی  
به نام  محمد ربيعی فرزند محمد علی در جريان ثبت است و عمليات تحديد حدود قانونی 
آن به عمل نيامده اســت. اينک بنا به دستور قســمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق 
تقاضای نامبرده تحديد حدود پلاک مرقوم در روز شــنبه مورخ 1403/04/30 ساعت 
9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب اين آگهی به کليه مجاورين 
اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در اين آگهی در محل حضور يابند و اعتراضات 
مالکين يا مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديدی 
 تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد. تاريخ انتشــار: 1403/04/03 م الف: 1735424 

حبيب اکبری رئيس ثبت اسناد و املاک خوانسار

کارتاخنا – کلمبیا

مکزیکوسیتی – مکزیکمدلین – کلمبیا

تولوم - مکزیک



رئیس کل دادگستری استان اصفهان خبرداد

آزادسازی۶۸هکتارازحریموبسترزایندهرود
رئیس کل دادگستری استان اصفهان از تشکیل شعب دادگاه های 
صلح در این استان در سال جاری خبرداد.به گزارش »مهر«، حجت 
الاسلام و المسلمین اســدا... جعفری ظهر پنجشنبه در نشست 
خبری به تشکیل شعب دادگاه های صلح در سیستم قضایی کشور 
اشــاره و اظهار کرد: امسال در مرحله نخســت اجرای این قانون، 
تعداد قابل توجهی از شعب دادگاه های صلح در استان اصفهان در 
معیت شعب شوراهای حل اختلاف تشکیل خواهد شد.وی افزود: 
طبق قوانین موجود عناوین و اختیارات شوراهای حل اختلاف در 
پرونده ها تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان ارزیابی می شود و در معیت 
دادگاه صلح برای صلح و ســازش طرفین پرونده تلاش خواهند 
کرد.رئیس کل دادگستری اســتان اصفهان با بیان اینکه تشکیل 
شعب دادگاه های صلح براساس ســند تحول قوه قضاییه است، 
خاطرنشان کرد: شعب دادگاه های صلح در اصفهان پس از هفته 
قوه قضاییه با حضور رئیس مرکز شــوراهای حل اختلاف کشور و 
مدیران استان های همجوار در اســتان آغاز به کار خواهند کرد که 
تأسیس بسیار مبارکی است.حجت الاســلام جعفری تعداد کل 
پرونده های وارده در دادگستری استان اصفهان را در سال ۱۴۰۲، 
یک میلیون و ۹۷ هزار و ۹۷۱ فقره پرونده اعلام کرد و گفت: از این 
تعداد یک میلیون و ۷۸ هزار و ۶۳۵ فقره پرونده توسط همکاران 
قضایی استان مختومه شد.وی با اشــاره به اینکه از سال گذشته 
حدود ۲۰ هزار پرونده باقی مانده است، تعداد کل پرونده های در 
حال رسیدگی از سنوات قبل در شعب حقوقی و کیفری استان را 
بالغ بر ۲۷۸ هزار و ۴۵۸ پرونده اعلام کرد و افزود: ســال گذشته 
 ۳۱۲ هزار پرونده نیز به شــوراهای حل اختلاف اســتان ارجاع و

 ۳۰۷ فقره رسیدگی و مختومه شده است.

افزایش ۳۲ درصدی صلح و سازش در پرونده های قضایی 
استان اصفهان

به گفته وی، تعداد پرونده هایی کــه به لحاظ قانونی قابلیت صلح 
و سازش داشتند نیز ۱۹۳ هزار فقره پرونده بوده است که ۶۹ هزار 
فقره منتهی به صلح و سازش شد.رئیس کل دادگستری اصفهان، 
 آمار صلح و سازش در شــعب شــوراهای حل اختلاف استان را

 ۳۲ درصد اعلام و خاطرنشان کرد: میزان صلح و سازش در مراجع 
قضایی استان سال گذشته نسبت به ســال ۱۴۰۱ حدود ۳ درصد 
افزایش داشته اســت اما همچنان با میانگین کشوری ۸ درصد 
فاصله داریم.حجت الاسلام جعفری با بیان اینکه سازمان بازرسی 
وظیفه دارد نســبت به دفاع از حقوق بیت المال و عامه رسیدگی 

کند و طبق قانون منطبق با عمل افراد، تعدادی پرونده قابل توجه 
از سوی سازمان بازرسی استان تشــکیل و ارسال می شود، ابراز 
کرد: در شورای حفظ حقوق بیت المال، پرونده های با موضوعات 
سوء استفاده های مالی و اقتصادی کلان، مبارزه با فساد، تصرف 
و تخریب اراضــی ملی و جنگل ها، مســائل زیســت محیطی و 
آلودگی هوا و ســاخت و ســازهای غیر مجاز، معادن، مشکلات 
بانکی در قالب کارگروه های ویژه از جمله محیط زیست و معادن 
و صنایع و معوقات بانکی پیگیری می شــود.وی با بیان اینکه در 
 سال گذشته بررسی و نظارت ساخت و سازهای صورت گرفته در 
پنج منطقه حساس استان دســتور کار قرار گرفت، اضافه کرد: در 
سال ۱۴۰۲، حدود ۱۴۴ مصوبه در شورای حقوق بیت المال داشتیم 

که ۶۷ درصد اجرایی شد.

ساماندهی شهرک صنعتی محمودآباد
رئیس کل دادگستری استان اصفهان ساماندهی شهرک صنعتی 
محمودآبــاد را یکی از اقدامات شــاخص شــورای حفظ حقوق 
بیت المال در سال گذشته دانست و خاطرنشان کرد: این شهرک 
سال ها به دلیل تعیین نشــدن حدود ثبتی آن، دچار مشکل بود و 
ساخت و سازهای غیرمجازی در آن شکل گرفته بود. حجت الاسلام 
جعفری با بیان اینکه برای رفع مشــکل لازم بود ۲۰۰ هکتار به این 
شــهرک الحاق شــود، ادامه داد: الحاق این ۲۰۰ هکتار در شورای 
حقوق بیت المال استان بعد از سال ها تأیید و این شهرک تعیین 

تکلیف شد.

شناسایی ۸۶۸۸ فقره تصرف عدوانی در اراضی ملی استان 
اصفهان

رئیس کل دادگستری اســتان اصفهان با بیان اینکه ۸۶۸۸مورد 
تصرف عدوانی در اراضی ملی استان در ســال گذشته شناسایی 
شــد، گفت: همچنین برای ۲۲۹۶مورد تغییــر کاربری غیرمجاز 
شناسایی شده، پرونده تشکیل شــد. وی با بیان اینکه نارضایتی 
بسیار شدیدی را از ناحیه اجرای این قانون شاهد هستیم، افزود: 
لازم است اصحاب رسانه در خصوص تغییرکاربری های غیرمجاز 
اطلاع رسانی کنند زیرا بســیاری از این تغییر کاربری ها می تواند 

اتفاق نیافتد.

آزادسازی ۶۸ هکتار از حریم و بستر زاینده رود
حجت الاسلام جعفری با اشاره به اینکه سال گذشته ۷۱۶ هکتار 

اراضی ملی و دولتی در استان اصفهان رفع تصرف شد، خاطرنشان 
کرد: همچنین ۹۶۹ حلقه چاه غیرمجاز نیز مسدود شد زیرا در این 
شــرایط تنش آبی، عده ای با حفر چاه عمیق، استفاده غیرمجاز 
می کردند.وی با بیان اینکه با همکاری دستگاه قضایی و شرکت آب 
منطقه ای استان، تاکنون ۶۸ هکتار از اراضی حریم و بستر رودخانه 
زاینده رود رفع تصرف شده است، افزود: تعیین حدود حریم و بستر 
رودخانه نیز در حال انجام اســت و بیشتر محدوده حریم و بستر 

زاینده رود تعیین شده است.

اجرای قانون حدنگار ، راه حل برون رفت از اختلافات ملکی است
 رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهان اجرای قانون حد نگار را 
راه حل برون رفت بسیاری از مشکلات و چالش ها در حوزه اختلاف 
ملکی دانست و گفت: عمده پرونده های قضایی مربوط به اختلاف 
ملکی اســت که با اجرای قانــون حد نگار کاهش پیــدا می کند.

حجت الاسلام جعفری با بیان اینکه برای ۹۹.۵ درصد از اراضی ملی 
در استان قانون حد نگار اجرا شده است، خاطرنشان کرد: نیم درصد 
باقیمانده به دلیل مشترک بودن اراضی با استان های همجوار است 
و برای این منظور با رؤسای کل دادگســتری پنج استان همجوار 
رایزنی شده تا در ســال جاری تعیین تکلیف شود.وی با اشاره به 
اینکه بالغ بر ۹ میلیون هکتار از اراضی ملی معادل ۹۹.۵ حدنگاری 
 شــده اســت، گفت: همچنین تاکنون ۲۶۳۶ برگ سند مالکیت 
تک برگی برای اراضی ملی به نام دولت با نمایندگی سازمان ملی 

و مسکن در حریم شهرها صادر شده است.

احیا و جلوگیری از تعطیلی ۴۸ واحد تولیدی در اصفهان
رئیس کل دادگستری استان اصفهان با بیان اینکه در ستاد اجرای 
 اقتصاد مقاومتی اســتان در سال گذشــته ۱۰۱ مصوبه داشتیم و

 ۶۰ درصد مصوبات اجرایی شد، اظهار کرد: یکی از فعالیت های این 
ستاد تعیین و تصویب شــیوه نامه نحوه ادامه فعالیت واحدهای 
تولیدی است که در این راستا با همکاری دستگاه قضایی استان 
احیا و جلوگیری از تعطیلی ۴۸ واحد تولیدی اتفاق افتاده است. 
وی کاهش جمعیت کیفری را از محورهای ســند تحول قضایی 
دانست و افزود: در این راستا چندین ساز و کار برای حبس زدایی 
و کاهش جمعیت کیفــری وجود دارد.حجت الاســلام جعفری 
 گفت: در همین زمینه از طریق عفو و بخشــودگی، ســال گذشته

 ۴۵۲ پرونده داشــتیم که با ۳۷۵ پرونده موافقت شد و مشمول 
عفو و بخشودگی شدند.

تعهد ۱۱۰ میلیاردی خیــران اصفهانی برای آزادی زندانیان در 
سال جاری

رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهان گفت: از محل ستاد دیه 
استان اصفهان نیز در سال ۱۴۰۲ حدود ۸۲ میلیارد تومان از سوی 
خیران اصفهانی کمک شد که از این محل ۶۸۸ نفر آزاد شدند. وی 
با بیان اینکه اوج کمک و مشــارکت خیران در ماه مبارک رمضان 
است، افزود: امسال ماه مبارک رمضان ۱۱۰ میلیارد تومان خیران 
استان تعهد کردند و تاکنون بالغ بر ۶۰ میلیارد تومان وصول شده 
اســت و پیش بینی می کنیم در ســال جاری، ۸۱۱ نفر از زندانیان 
دارای صلاحیت را توسط ســتاد دیه آزاد کنیم.وی ابراز کرد: ستاد 
دیه استان اصفهان با فاصله بسیار بالا از حیث مشارکت خیران در 
رتبه نخست اســت. وی با بیان اینکه زندانیان و محکومان جرایم 
غیرعمد و مالی و مجرمان کیفری که خطرناک نباشند، امکان آزاد 
شدن از طریق ستاد دیه را دارند، خاطرنشــان کرد: سال گذشته 
همچنین بالغ بــر ۲۰ میلیارد تومان بــه خانواده های محکومان و 
زندانیان که مشکلات مالی داشتند، کمک شد. وی با بیان اینکه در 
طرح شهید رئیسی نیز ۱۲۲۲زندانی که به دلیل جرایمی در زمینه 
انفال و واحدهای تولیدی محبوس هســتند، اســتحقاق آزادی 
دارند، گفت: بالغ بر ۶۰۰-۵۰۰ زندانی در استان مشمول طرح شهید 

رئیسی می شوند.

زندانی امنیتی مربوط به اغتشاشات ۱۴۰۱ نداریم
حجت الاسلام جعفری با بیان اینکه تاکنون در استان بالغ بر ۷۰۰۰ 
نفر از محکومان حقوقی و جرایم غیرعمد آزاد شدند، در خصوص 
زندانیان جرایم امنیتی گفت: هیچکدام از ســازوکارهای اشــاره 

شــده، شــامل زندانیان امنیتی نمی شــوند.وی با بیان اینکه در 
حال حاضر زندانــی امنیتی مربوط به اغتشاشــات ۱۴۰۱ نداریم، 
 تصریح کرد: بســیاری از این افراد ســال گذشــته مشمول عفو 
مقام معظم رهبری شدند. وی با بیان اینکه در سال ۱۴۰۱ پرونده 
برخی زندانیان امنیتی که جرایم ســنگین داشتند منجر به صدور 
محکومیت شــد، گفت: تعدادی از افراد هســتند که اینها قبل از 
اغتشاشات ۱۴۰۱ نیز پرونده و محکومیت داشتند و در آن مقطع هم 
تخلفاتی کردند؛ با وجود این، بالای ۹۰ درصد از کسانی که مرتکب 

تخلف شدند سال گذشته مشمول عفو رهبری شدند.

دستگاه قضا، مطالبه گر مسائل زیست محیطی اصفهان است
رئیس کل دادگســتری اســتان اصفهان در پاســخ بــه »مهر« 
درخصوص پیگیری مسائل محیط زیستی توسط دستگاه قضا و 
تأمین حقابه های زیست محیطی گفت: در رابطه با موضوع محیط 
زیست، ما به عنوان دستگاه قضا هم مکلف به اجرای قانون هستیم 
و هم در خصوص محیط زیست وظیفه داریم از متولیان امر مطالبه 
کنیم. وی افزود: براساس ماده ۵۷۶ قانون مجازات اسلامی اگر 
مسئول یا صاحب منصبی با سوءاستفاده از مقام و منصب تکالیف 
قانونی خود را انجام ندهد باید تحــت تعقیب قرار گیرد.در همین 
راستا، تعدادی پرونده برای مدیران خاطی تشکیل شده و رسیدگی 
به پرونده مدیران در صلاحیت دادگاه مرکزی استان است. ضمن 
اینکه در بحث اجرای قانون با کسی مماشات نداریم . حجت الاسلام 
جعفری افزود: در زمینه محیط زیســت، حیات و سلامت مردم 
در اولویت بوده و خط قرمز دســتگاه قضا است و در صورت اطلاع 

مسائل پیگیری می شود.

جامعه

مدیرکل مدیریــت بحران اســتانداری اصفهان از 
افزایش خروجی ســد زاینده رود به منظور آبیاری 

باغات غرب زاینده رود خبر داد.
به گــزارش »تســنیم«، منصور شیشــه فروش از 
افزایش خروجی سد زاینده رود خبر داد و اظهارکرد: 
خروجی سد زاینده رود از صبح یکم تیرماه به منظور 
تأمین و توزیع آب باغات و اشــجار در شــبکه های 
آبیاری و انهار سنتی غرب زاینده رود افزایش یافت.

وی افزود: در همین راســتا و با توجه به مخاطرات 
پیش رو به شــهروندان توصیه می شــود که از شنا 
در کانال هــای انتقــال و اســتخرهای ذخیره آب 
کشاورزی، بستر رودخانه در مناطق غرب و جنوب 
و بالادست زاینده رود خودداری کنند، علاوه بر این 
دریاچه ســدهای مخزنی اســتان نیز مخاطرات 
زیادی دارد و به شهروندان توصیه می شود که از شنا 

کردن در این دریاچه بپرهیزند.

مدیــرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: شــدت جریان آب در کانال های 
انتقال آب بالاست و از طرفی دیواره های این کانال ها 
شیب و لغزندگی زیادی دارند، استخرهای ذخیره 
آب کشــاورزی نیز عمــق زیادی دارنــد و به دلیل 
شــیب دیواره و لایه پوششــی لغزنده ژئوممبران 
محــل ایمنی برای شــنا نیســتند.وی اضافه کرد: 
شــدت جریــان آب، ناپایداری بســتر، ســردی 
آب و جریــان گردابــی در رودخانه هــا باعث بروز 
 حوادث غرق افراد در مســیر رودخانه ها می شود.

شیشــه فروش با بیان اینکه از ابتدای سال جاری 
۴۴ مورد حادثه در رودخانه هــا، کانال های انتقال 
آب واســتخرهای ذخیره آب کشــاورزی و داخل 
باغات شخصی در سطح اســتان به وقوع پیوست، 
افزود: این حوادث متأســفانه منجر به غرق شدن 
۱۴نفر و امدادرسانی سرپایی و انتقال مصدومین به 

مراکز درمانی توسط عوامل آتش نشانی و اورژانس 
شــد. مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
با بیان اینکــه با افزایش دما و حضور گردشــگران 
در عرصه های طبیعی و مجــاور منابع آبی حوادث 
غرق شــدگی به ویژه در روزهای تعطیــل و پایان 
هفته افزایش یافته، متذکر  شــد: برای پیشگیری 
 از وقوع حوادث بــه شــهرداری ها، آب منطقه ای، 
جمعیــت هــلال احمــر، میــراث فرهنگــی و 
جهادکشاورزی ابلاغ شد با استقرار تیم های امدادی 
مجهز به امکانات امداد در آب و گشــت و نظارت در 
مســیر کانال ها و رودخانه ها و ارائــه آموزش های 
لازم به ساکنین و گردشــگران در مناطق خطر پذیر 
اقدامات پیشگیرانه از وقوع حوادث را اجرایی کنند.

وی ادامه داد: رودخانه های خرسان، آب ملخ و ونک 
در شهرستان ســمیرم رودخانه های گوکان، یلان و 
چشمه لنگان در فریدونشهر رودخانه زاینده رود در 
مناطق غرب استان و باغبادران و کانال های انتقال 
آب شبکه نکوآباد و سدهای باغکل خوانسار، ونک و 
قره قاچ سمیرم، گلپایگان و کوچری، خمیران و سد 
زاینده رود از جمله مناطقی است که باید طرح های 
کاهش خطر نصب حفاظ اطراف کانال ها در مقاطع 
پر خطر اجرایی شود. شیشه فروش گفت: با نظارت 
ســازمان جهاد کشــاورزی نصب حفاظ و تابلوی 
هشدار و تعبیه طناب نجات در استخرهای ذخیره 
آب کشاورزی توسط بهره برداران اجرایی شود و در 
این رابطه اطلاع رســانی و آموزش هــای لازم ارائه 
شود، همچنین مالکان باغات شخصی نیز باید برای 

ایمن کردن استخرهای داخل باغات اقدام کنند.

 خروجی سد زاینده رود به منظور آبیاری باغات غرب زاینده رود افزایش یافت

رودخانه ای که هست و نیست!

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان خبرداد

پاکسازی حاشیه پل خواجو از قلیان فروشی
مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان از اجرای طرح پاک سازی حاشیه 
پل خواجو از قلیان فروشــان خبر داد.به گزارش »مهر«، مصطفی مرادیان نژاد اظهار کرد: اداره کل 
پیشگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان پیرو مطالبات مردمی و برابر ماده ۵۵ قانون 
شهرداری ها مبنی بر حفظ بهداشت عمومی شهر، جلوگیری از سد معبر و استفاده غیرمجاز از پارک ها 
برای عرضه قلیان، طرح پاک سازی حاشیه پل خواجو از قلیان فروشان را اجرا کرد.وی با بیان اینکه 
این طرح به منظور رفاه حال خانواده ها، همچنین کاهش ناهنجارهای اجتماعی اجرا شد، افزود: با 
توجه به تذکرها و اخطارهای متعدد به دلیل تمکین نکردن از قانون توسط عرضه کنندگان قلیان در 
حاشیه زاینده رود، با انجام طرح ویژه پاک سازی حاشیه از دست فروشان و برخورد با عرضه کنندگان 
قلیان، ۱۰۰ عدد قلیان و ادوات مربوطه توســط مأموران اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات شهری 

شهرداری اصفهان جمع آوری و به انبارهای مربوطه منتقل شد.

هشدار  رئیس پلیس فتای استان اصفهان درباره خرید و فروش امتیاز 
حساب های کاربری »همستر«:

مراقب کلاهبرداری ها باشید
رئیس پلیس فتای استان اصفهان گفت: به تازگی شاهد خرید و فروش امتیاز حساب های کاربری 
»همستر کامبت« یا بازی های مشابه هســتیم و این در صورتی است که هیچ تضمینی برای تعلق 
ارزش مالی به نتایج این بازی ها وجود ندارد.سیدمصطفی مرتضوی در گفت وگو با »ایمنا« اظهارکرد: 
بازی همستر کامبت به یک موضوع همه گیر اجتماعی تبدیل شده است، چراکه پیش از این شاهد 
عملکرد ربات مشابه همستر کامبت بودیم که در بستر تلگرام عرضه شد و در فهرست صرافی ها قرار 
و ارزش مالی به آن تعلق گرفت.وی افزود: چندین ربات بازی تلگرامی مشــابه با همستر کامبت 
نیز عرضه شده است و کاربران به انتظار اینکه این ربات ها به خصوص همستر کامبت در صرافی ها 
لیست شود، مورد استقبال قرار گرفته و این در صورتی است که هیچ تضمینی در این خصوص وجود 
ندارد.رئیس پلیس فتای استان اصفهان با بیان اینکه اکنون شاهد استقبال بسیار گسترده از چنین 
ربات های تلگرامی هستیم که این موضوع می تواند آسیب هایی را به همراه داشته باشد، تصریح کرد: 
تلگرام، شبکه ای مسدود شده در کشور است و کاربران برای استفاده از این ربات باید از فیلترشکن 
و پروکسی اســتفاده کنند.مرتضوی با بیان اینکه استفاده از پروکسی و فیلترشکن ها برای کاربران 
به خصوص کاربران کم سن و سال تبعات منفی به همراه دارد، افزود: با توجه به آسیب های مطرح 
شده، والدین باید به شدت مراقب عملکرد فرزندان خود باشند، چراکه بسیار بعید است بدون آسیب 
از کنار این موضوع عبور کنند.وی با بیان اینکه اســتفاده از فیلترشکن ها و پروکسی ها هزینه های 
مالی برای افراد به همراه خواهد داشــت، گفت: به تازگی شاهد خرید و فروش امتیاز حساب های 
کاربری همستر کامبت یا بازی های مشابه هستیم و این در صورتی است که هیچ تضمینی برای تعلق 
ارزش مالی به نتایج این بازی ها وجود ندارد.رئیس پلیس فتای استان اصفهان با بیان اینکه خرید 
و فروش امتیاز این حســاب های کاربری می تواند به ابزاری برای کلاهبرداری تبدیل شود، اضافه 
کرد: صرف نظر از این موارد، موضوع مدیریت زمان نیز مطرح می شود و با توجه به قرارگیری در زمان 
امتحانات، بسیاری از دانش آموزان و دانشجویان می توانند از این بازی متضرر شوند.وی تصریح کرد: 
کاربران فضای مجازی باید مراقب باشند که این موضوع می تواند کلاهبرداری در قالب لینک های 
آلوده، فیشینگ و تخلیه حســاب های بانکی را افزایش دهد، در واقع افراد باید مراقب باشند روی 
لینک هایی تحت عنوان همســتر کامبت دارای منبع ناشــناس کلیک نکنند و به جای ربات های 
مذکور، اقدام به نصب بدافزار نکنند.رئیس پلیس فتای استان اصفهان افزود: همستر کامبت منبع 
و مدیریت کننده مشخصی ندارد، از جایگاهی داخل کشــور برخوردار نیست و هیچ تضمینی برای 
لیست شدن درآمدهای کسب شده این بازی در صرافی ها وجود ندارد؛ افراد به منظور پیشگیری از 

بروز آسیب های متعدد بیان شده، باید رعایت توصیه ها را مدنظر قرار دهند.

خبر روزاخبار

  توزیع بیش از
 ۴ میلیون تعرفه انتخابات 

در  استان اصفهان
دبیر ســتاد انتخابــات اســتان اصفهان از 
توزیع بیش از ۴ میلیون تعرفه انتخابات در 
اســتان، خبر داد.به گزارش »مهر«، مهدی 
سلیمانی ظهر پنجشنبه در حاشیه هفتمین 
جلســه ســتاد انتخابات اســتان اصفهان، 
گفت: تعرفــه انتخابات در هفتــه جاری در 
۲۸ شهرستان استان براساس آمار واجدین 
شرایط شرکت در انتخابات با در نظر گرفتن 
درصد بالاتری توزیع شــد.وی افزود: علاوه 
بر مبحث تعرفه برخی از ملزومات مرتبط با 
انتخابات مانند بنر شعب و صورت جلسات 
آراء نیز بین فرمانداری های اســتان توزیع 
شــد و با هماهنگــی هیئت نظــارت در روز 
قبل از انتخابات به تفکیک شــعب، تعرفه ها 
تقسیم و در اختیار عوامل شعب قرار خواهد 
گرفت. دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان 
گفت: باتوجــه بــه اینکه شــعب اخذ رأی 
استان نهایی شده و اســامی عوامل شعب 
در سامانه ثبت شده است، بحث آموزش به 
عنوان اساسی ترین موضوع در حوزه عوامل 
اجرایی و عوامل فناوری مورد توجه اســت.

وی افزود: بحث آموزش مدرسان انتخابات 
نیز به تفکیک شهرســتان های استان انجام 
شــد، با هماهنگی صورت گرفتــه با هیئت 
نظارت استان مقرر شد بخشی از آموزش ها 
به صورت مشــترک برگزارشود.سلیمانی با 
اشاره به اینکه به صورت متوسط در هر شعبه 
اخذ رأی حدود ۳۰ نفر فعال هستند، عنوان 
کرد: مجموعاً حدود ۹۵ هزار نفر در اســتان 
به صورت مســتقیم در حوزه انتخابات فعال 
خواهند بود.دبیر ســتاد انتخابات اســتان 
اصفهان خاطرنشان کرد: حوزه پشتیبانی نیز 
از مســائل مهم و مورد توجه ستاد انتخابات 
استان است.وی گفت: شرایط آب و هوایی 
ایجاب می کند کــه در تهیه اقــلام مورد نیاز 
اعضای شعب اهتمام لازم را داشته باشیم. 
وی افزود: در حوزه تبلیغات نیز رئیس ستاد 
 انتخابات اســتان تأکید کرد که براســاس 

مُر قانون عمل شود.

رئیس ستاد مرکزی محمدباقر قالیباف در استان اصفهان گفت: تریبون آزاد در برخی از میدان های کلانشهر اصفهان با هدف افزایش مشارکت در انتخابات 
ریاست جمهوری برگزار می شود.به گزارش »ایرنا«، ستاد مرکزی محمدباقر قالیباف در استان اصفهان روز شنبه به نقل از محمدعلی مهره کش اضافه کرد: 
جدای از تبلیغات شهری، برنامه هایی نیز در سطح دانشگاه ها به منظور افزایش مشــارکت انتخاباتی برگزار شده است.مهره کش در نشست هم اندیشی با 
حضور نخبگان و صاحب نظران استان اصفهان در ستاد مرکزی محمدباقر قالیباف، گفت: برنامه هایی برای اقشار مختلف مردم داریم تا وارد عمل شوند و از 
این فرصت اندک بیشترین استفاده را ببرند.وی ادامه داد: در این ســتاد جمع آوری کمک هزینه های انتخاباتی مردمی تدارک دیده شده است البته برخی 
نیز در تأمین اقلام، مکان و امکانات دیگر کمک کرده اند.رئیس ستاد مرکزی محمدباقر قالیباف در استان اصفهان تصریح کرد: با احترام به همه نامزدهای 
انتخابات ریاست جمهوری معتقدیم این نامزد امتیاز بیشتری نسبت به دیگران دارد و کارنامه وی شاهدی بر این ادعاست.وی تأکید کرد: ما به مدیری نیاز 

داریم که اعتقاد به قانون و توانایی اجرای آن را داشته باشد.
نماینده ادوار مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی نیز در این نشست گفت: ما باید مسئول با بصیرت و کسی که شایسته این مسند است را انتخاب کنیم.

حجت الاسلام  احمد سالک اضافه کرد: فرد اصلح باید اهل بصیرت باشد و جامعه و راه های برون رفت از مشکلات آن را بشناسد.وی با بیان اینکه فرد اصلح 
باید صبور و با برنامه باشد، افزود: کسی که شکیبا نباشد و با چند حاشیه از میدان به  در شود صلاحیت ریاست جمهوری ندارد.وی با اشاره به دیگر ویژگی های 

فرد اصلح گفت: این فرد باید مدیر، مدبر، فعال، پُرکار، آگاه و انقلابی باشد و فعال به کسی گفته می شود که سوابق اجرایی و عملکرد مدیریتی داشته باشد.

برگزاری تریبون آزاد در برخی میدان های اصفهان با هدف افزایش مشارکت انتخاباتی
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عبادی پور، امتیازآورترین بازیکن ایران در دیدار برابر فرانسه در مرحله مقدماتی لیگ ملت ها ۲۰۲۴ شد.  
به گزارش »مهر«، تیم ملی ایران در هفته سوم مرحله مقدماتی ششمین دوره لیگ ملت های والیبال و در یازدهمین 

مسابقه خود به مصاف فرانسه رفت و ۳ بر صفر مغلوب شد.
 میلاد عبادی پور با کســب ۱۰ پوئن، امتیازآورترین بازیکن ایران در این دیدار شــد و جین پاتری بازیکن 
شماره ۴ فرانســه با کســب ۱۶ امتیاز، امتیازآورترین بازیکن این دیدار بود. تیم ملی والیبال ایران در 
مجموع ست های این مسابقه ۵۸ امتیاز کسب کرد که به ترتیب ۳۴ پوئن در حمله، ۵ امتیاز در دفاع، 
۲ پوئن سرویس و ۱۷ امتیاز از اشتباهات بازیکنان حریف بود. بازیکنان تیم ملی والیبال فرانسه نیز 
در مجموع ست های این مسابقه ۷۵ امتیاز کسب کردند که شامل ۴۱ امتیاز حمله، ۶ دفاع، ۴ پوئن 
سرویس و ۲۴ امتیاز از اشتباهات بازیکنان تیم ایران بود. مردان والیبال ایران در ادامه این رقابت ها 
و در آخرین مســابقه خود در مانیل به مصاف تیم ملی والیبال آلمان می روند. دیدار ملی پوشان با 

ژرمن ها امروز یک شنبه سوم تیر ماه از ساعت ۶:۳۰ برگزار خواهد شد.

 عبادی پور امتیازآورترین بازیکن ایران در برابر فرانسه شد

سقوط هوادار لهستانی همزمان با سقوط »عقاب ها«
در جریان بازی تیم های ملی اتریش و لهســتان در رقابت های یورو  شکوه شاکری
۲۰۲۴ که با برتری ۳ بر یک اتریش به پایان رسید، یک هوادار لهستانی 
در ورزشگاه المپیک برلین از سکو به داخل گودال سقوط کرد. این هوادار از ارتفاع ۳ متری در طبقه 
پایین به داخل گودال ورزشگاه سقوط کرده است. این فرد که دچار جراحات متعددی شده بود، برای 
مدتی بیهوش بود و به بیمارستان منتقل شد. هنوز مشخص نیست که چگونه این سقوط رخ داده 
اما پلیس برلین اعلام کرده هیچ شــاهدی درباره دخالت شخص ثالث در این حادثه وجود ندارد. 

تصاویــر تلویزیونی نشــان مــی داد که 
مأموران حراست ورزشگاه با پتو، گودال 

بین سکو و زمین را پوشانده بودند.
اما این اولیــن بار نبود که خبر ســقوط 
هوادار »عقاب ها« در ورزشگاه رسانه ای 
می شد. هشت ســال پیش و در همین  
مســابقات جام ملت های اروپا نیز یک 
لهســتانی در حین تماشــای بازی تیم 
ملی کشورش در استادیوم از روی سکو 
به پایین ســقوط کرد. یکی از هواداران 

لهستان از سکوی تماشاچیان به پایین سقوط کرد و زخمی شــد. در یورو ۲۰۱۶ و  لحظاتی پس از 
آغاز دیدار لهستان مقابل آلمان در ورزشگاه سنت دنیس فرانسه یکی از هواداران لهستان از سکوی 
بالای ورزشگاه به پایین سقوط کرد و زخمی شد. این هوادار لهستانی پس از سقوط به سکوی پایین 

نقش بر زمین شد و نیروهای امداد سریعاً به مداوای او پرداختند.  
با این تفاوت که لهســتانی ها در آن دیدار موفق به متوقف کردن ژرمن ها شدند و در نهایت هم به 
 عنوان تیم دوم گروه خود به مرحله بعد صعود کردند. لهستان در پانزدهمین دوره یورو تا مرحله یک 
چهارم نهایی بالا آمد اما در نهایت با شکست خوردن در ضربات پنالتی در مصاف با پرتغال از صعود 
به نیمه  نهایی بازماند و از مسابقات حذف شد. جالب آنجاست که پرتغالی ها تا فینال بالا آمده و با 

غلبه بر فرانسه میزبان قهرمان یورو ۲۰۱۶ شدند.  
 اما دراین دوره و در روز ســقوط هوادار لهســتانی از روی ســکو تیم ملی لهســتان نیز سقوط کرد. 
»عقاب ها« که در یورو ۲۰۲۴ در گروه D با تیم های فرانسه، اتریش و هلند همگروه هستند پس 
از شکســت ۲ بر یک در مصاف با هلند در هفته اول این رقابت ها با مغلوب شدن در هفته دوم و در 
مصاف با اتریش به عنوان اولین تیم از هفدهمین دوره جام ملت های اروپا حذف شد. این اتفاق 
در حالی افتاد که یاران »روبرت لواندوفســکی« برای باقی ماندن در این رقابت ها به تسلیم شدن 
»خروس ها« در مصاف با »شیرهای هلندی« نیاز داشــتند؛ اما در نهایت با تساوی این دو تیم و 

مغلوب شدن خودشان در برابر اتریش، این »عقاب ها« بودند که سقوط کردند.   

هم تیمی آزمون پیشنهاد النصر را رد کرد
ســتاره رم که تیم ملی ایتالیا را در یورو ۲۰۲۴ همراهی می کند پیشــنهاد وسوســه کننده النصر را 
رد کرد. به گزارش »ایســنا«، لورنزو پلگرینی یکی از بازیکنانی اســت که النصر ســخت در تلاش 
اســت تا بتواند او را جذب کند. پلگرینی در رم بازی می کند و اســپالتی علاقه زیادی به او دارد به 
طوری که پیراهن شــماره ۱۰ را هم در آتزوری بر تن می کند. النصر علاقه زیادی به پلگرینی دارد و 
پیشنهاد وسوسه کننده ای به ستاره تیم ملی فوتبال ایتالیا داد اما او  ترجیح داد که به این پیشنهاد 
پاسخ منفی بدهد چرا که دوســت دارد به حضورش در رم ادامه دهد. النصر فصل خوبی را در لیگ 
عربســتان پشــت سرنگذاشــت و به همین خاطر به دنبال جذب بازیکنان سرشــناس است به 
 طوری که حتی ستاره خود تالیسکا را هم در فهرست فروش گذاشــته  تا ستاره سرشناس تری را 

جایگزین او کند.

خبر روز

A آب شدن ارزش مهاجم تیم ملی در بوندس لیگا و سری
ارزش سردار آزمون در مدت ۳ سال در بوندس لیگا و سری A به یک سوم کاهش یافت. به گزارش 
»فارس«، سردار آزمون، مهاجم ملی پوش کشــورمان در جدیدترین ارزشگذاری سایت ترانسفر 
مارکت با افت ۲ میلیون یورویی مواجه شد. آزمون قبل از انتقال به آ.اس رم در بایرلورکوزن ارزش ۱۰ 
میلیون یورویی داشت و در جدیدترین رده بندی ارزشمندترین بازیکنان ایران به رده دوم سقوط کرد. 
سردار آزمون در سال ۲۰۲۱ از زنیت روسیه به لورکوزن منتقل شد. مصدومیت ستاره ایرانی و دوری 
او از ترکیــب اصلی تیــم آلمانی باعث 
شد تا افت ارزش این بازیکن آغاز شد. 
در ابتدا آزمون ۲۲ میلیــون یورو ارزش 
داشــت ولی عدم حضورش در ترکیب 
اصلی لورکوزن باعث شــد تا ارزش این 
بازیکن به ۱۲ میلیون یورو کاهش یابد. 
بعد از انتقال قرضی به ســری A و تیم 
آ.اس رم هم سردار نتوانست در ترکیب 
اصلی جالوروسی قرار بگیرد و به همین 
خاطر افت ارزش این بازیکن در بازار نقل 
و انتقالات ادامه پیدا کرد. بر اساس گزارش ترانسفر مارکت، سردار آزمون از سال ۲۰۲۱ که در زنیت 
روسیه بود تقریباً ۱۶ میلیون یورو افت قیمت را تجربه کرده است که بیشترین افت ارزش در میان 
بازیکنان ایرانی است؛ یعنی مهاجم تیم ملی ایران در مدت ۳ سال حضورش در بوندس لیگا و سری 

A دوم سوم ارزش خود را از دست داده است.

هافبک سپاهان در  یک قدمی پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در اولین اقدام نقل و انتقالاتی خود با هافبک سپاهان به توافق دست یافت.

به گزارش »الینا«، فرشــاد احمدزاده هافبک اسبق پرســپولیس بار دیگر در توافق با سرخ ها قرار 
است به این تیم بپیوندد. فرشاد احمدزاده که با حضور یحیی گل محمدی از این تیم جدا شده بود و 
پیراهن فولاد و در ادامه سپاهان را بر تن کرده بود، ساعاتی پس از قهرمانی با طلایی پوشان در جام 
حذفی با پرسپولیس وارد مذاکره شد و اکنون به توافق نهایی رسیده است. این در حالی است که 
بحث جدایی این بازیکن باعث شده بود تا شایعات درباره مذاکره اش با استقلال نیز شکل بگیرد. 
با این حال اکنون پرسپولیس در مذاکره با این بازیکن توانسته توافق ابتدایی را با وی صورت دهد 

تا به عنوان اولین خرید فصل جدیدش به زودی از وی رونمایی کند.

فاینورد و جهانبخش پای میز مذاکره
در حالی که گفته می شد علیرضا جهانبخش به طور قطع در فاینورد نمی ماند، اما طی روزهای اخیر 
مذاکراتی میان طرفین انجام شده و حالا همه چیز به نظر برایان پریسکه، سرمربی جدید تیم هلندی 
بستگی دارد. به گزارش »ایرنا«، قرارداد علیرضا جهانبخش با فاینورد تابستان امسال به پایان رسید 
و او حالا به عنوان بازیکن آزاد می تواند تیم جدید خود را انتخاب کند. با اینکه صحبت هایی مبنی بر 
انتقال علیرضا جهانبخش به سریA ایتالیا یا بوندسلیگا وجود داشت اما حالا اخبار تازه ای از هلند 
به گوش می رسد. گویا با تغییر سرمربی فاینورد این احتمال وجود دارد که قرارداد جهانبخش تمدید 
شود و او مدت بیشتری در فاینورد بماند. هنوز به طور کامل مشخص نیست که این هافبک - مهاجم 
از باشگاه فاینورد روتردام جدا شود. این بازیکن ایرانی مدتی است که با مدیران باشگاه برای تمدید 
قرارداد و ادامه حضور در روتردام مذاکره کرده اســت. این مسئله اما به خواسته های مربی جدید، 
برایان پریسکه، جانشین آرنه اسلات نیز بستگی دارد. فاینورد در سال ۲۰۲۱ علیرضا جهانبخش را 

از برایتون انگلیس به خدمت گرفت.

مستطیل سبز

 »تیم ملی«پیرتر  از 
تمام تیم های یورو!

امیر قلعه نویی از زمان نشستن روی نیمکت 
تیم ملی بارها به این مسئله تاکید داشته که 
قصد جوانگرایی در تیم ملــی را دارد. بعد از 
جام ملت های آسیا نیز این ادعا بارها و بارها 
از ســوی ســرمربی تیم ملی و دستیارانش 

تکرار شد.
به گزارش »خبرآنلاین«، امــا آنچه در عمل 
مشــاهده می شــود، دعوت از بازیکنان به 
اصطلاح پــا به ســن گذاشــته در اردوهای 
مختلف تیم ملی اســت. البته در این میان و 
برای چند بازی محدود به چند بازی بازیکن 
جوان بازی داده شد، اما در بازی با ازبکستان 
باز هم نسبت به سن بازیکنان تیم ملی انتقاد 
شــد. قلعه نویی درواکنش به این مسئله به 
تازگی این طور جواب داده است:»به نظرمن 
شناسنامه یک عدداست و در فوتبال مدرن 
جا نــدارد. آمادگــی جســمانی الان مهم تر 
اســت.« اما با نگاهــی به میانگین ســنی 
تیم ملی در آخرین بازی مقابل ازبکســتان 
که به عبارتی مهم ترین بازی ما در این مرحله 
از مقدماتی جام جهانی بود، نکات مثبتی به 
دســت نمی آید. میانگین سنی ۱۴ بازیکنی 
که مقابل ازبک ها به میدان رفتند، ۲۹ ســال 
و پنج ماه بود. این آمار زمانی ناامید کننده تر 
به نظر می رســد که بدانیم از ۱۴ بازیکنی که 
سه شنبه شب مقابل ازبکستان بازی کردند، 
۱۰بازیکن ۳۰ ســال یا بالاتــر از آن دارند. در 
این میان شــواهد و قرائن نشــان می دهد 
ســرمربی تیم ملی با کمترین تغییر، تیم را 
برای مرحله نهایی جام جهانی آماده می کند 
و این یعنی پیرتر شــدن تیم ملی. این روزها 
که مســابقات یورو شروع شــده، نگاهی به 
میانگین سنی ۲۴ تیم حاضر در این بازی ها 
نشــان می دهد که تیم ملی ایران از تمام آنها 
پیرتر است. آن طور که ترانسفر مارکت گزارش 
داده پیرترین تیم حاضر در مسابقات امسال 
یورو، آلمان میزبان است که میانگین سنی 
تیمش ۲۸.۵سال اســت. بعد از آلمان هم 
اسکاتلند قرار دارد که میانگینش ۲۸.۳سال 

است.

فوتبال جهان

عکس خبر

 مهمان ویژه جشن 
قهرمانی سپاهان

ســپاهان جام طلای حذفی را از آن 
خود کرد. برخلاف جشــن قهرمانی 
سرخ ها در ورزشگاه آزادای با حضور 
فرزنــدان بازیکنان پرســپولیس، 
خواهرزاده گلر طلایی پوشــان تنها 
کودک ســپاهانی حاضر در جشــن 

قهرمانی طلایی پوشان بود.

والیبال ایران سال سخت و فاجعه باری را پشت سر 
می گذارد. به گزارش »ورزش سه«، سال ۲۰۲۴ برای 
تیم های والیبال ایران چه ساحلی، چه سالنی در رده 
بزرگسالان رو به اتمام است و بر خلاف پیش بینی ها 
هیچکدام از تیم ها نتوانستند ســهمیه المپیک به 
دســت بیاورند. تیم ملی والیبال ایران که در هفته 
اول و دوم با موریس موتا پائز سرمربی برزیلی خود 
نتوانست حتی بردی را به دست بیاورد و تنها در هفته 
سوم درســت وقتی که پائز اخراج و المپیک برای 

ایران از دست رفت، موفق به کسب پیروزی شد.
در بخــش والیبال ســاحلی نیز که فدراســیون به 

المپیکی شدنش امید بسیاری داشت، روز گذشته 
با باخت برابر چین نتوانست راهی المپیک پاریس 
بشود تا سال فاجعه بار والیبال ایران تکمیل شود و 
هیچ تیمی از والیبال ایران چه در بخش تیمی و چه 
در بخش داوری در المپیک پاریس حضور نداشته 
باشــد. مرحله  نهایی مســابقات والیبال ساحلی 
انتخابی المپیک در نینگبو ژیانگ شِــن چین آغاز 
شد. ملی پوشــان ایران در نخســتین گام مرحله 
نهایی موفق به شکست ژاپن شــدند اما در مرحله 
نیمه نهایی در دیدار با چین میزبان نتیجه را واگذار 

کردند و از راه یابی به دیدار نهایی بازماندند.

داوری ایران هم این فصل دچار افت شد. برخلاف 
ســال های گذشــته، هیچ داوری از ایران در لیگ 
ملت های والیبال قضاوتی را نداشت و حتی به این 
مسابقات دعوت هم نشد. در بخش زنان نیز، تیم 
ملی بزرگسالان ایران در چلنج کاپ در غیاب چین، 
ژاپن و کره جنوبی نتوانست نتیجه بگیرد و دو باخت 
مقابل هند، حتی جز پنج تیم اول هم قرار نگرفت. 
باید دید نقطه قوت این سال های والیبال ایران یعنی 
تیم های نوجوانان و جوانان در مســابقات آسیایی 
چه خواهند کرد. درصورت ناکامی، ســال فاجعه بار 

والیبال ایران تکمیل خواهد شد.

فاجعه تکمیل شد: روزهای تلخ والیبال ایران
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دومین طلسم هم شکست. سپاهان پس  مرضیه غفاریان
از آنکه با برتری برابر گل گهر ســیرجان 
طلسم شکنی کرد و پس از ۱۱ سال به فینال جام حذفی راه یافت، در 
گام دوم نیز موفق شد با شکست دادن دیگر نماینده استان کرمان در 
این رقابت ها پس از یک دهه به جام طلای حذفی دست یابد. جالب 
آنجاست که در ۴۸ سال و ۳۷ دوره ای که مسابقات جام حذفی در ایران 
برگزار می شود، طلایی پوشان اصفهانی در هر دوره ای که جواز صعود به 
دیدار نهایی را به دست آوردند عنوان قهرمانی این رقابت ها را نیز از آن 
خود کرده اند. حالا سپاهان پس از ایستادن روی سکوی قهرمانی سی 
و هفتمین دوره جام حذفی و با ۵ جام طــلای این بازی ها با یک پله 
صعود و با عبور از همشهری سبزپوش خود، روی سکوی سوم تیم های 
پرافتخــار این تورنمنت فوتبالی ایســتاد. پیش از ایــن ذوب آهن با 
۴عنوان قهرمانی و یک نایب قهرمانی در جام حذفی بالاتر از همشهری 
طلایی پوشش و پس از اســتقلال)۷ قهرمانی و ۷ نایب قهرمانی( و 
پرسپولیس )۷ قهرمانی و ۲ نایب قهرمانی( عنوان سومین تیم برتر این 

بازی ها را به خود اختصاص داده بود.
سپاهان در حالی با شکست ۲ بر صفر مس رفسنجان پس از یک دهه 
به قهرمانی در رقابت های حذفی رســید و از ذوب آهن پیشی گرفت 
که فصل ۱۴۰۳-۱۴۰۲ خود را با نشــانه گرفتن چهــار هدف )قهرمانی 
 درلیــگ ۲۳، قهرمانی در لیــگ قهرمانان آســیا و کســب پنجمین 
 جام طلای حذفی( اســتارت زده بــود. شــاگردان ژوزه مورایس با

۵ پیروزی متوالی در شروع فصل  اگرچه نخستین گام برای نیل به این 

مهم را با رکوردشکنی در کسب امتیازات بازی ها ابتدایی لیگ طوفانی 
آغاز کردند اما در ادامه راه و به مرور از شدت و حدت این طوفان طلایی 
کاسته شد.سپاهان با ۵ پیروزی متوالی در بازی های ابتدایی لیگ و 
جمع آوری ۱۰۰ در صد امتیازات این بازی ها در سبد اندوخته های خود؛ 
یعنی ۱۵ امتیاز و با توجه به تفاضل گل ۱۰+  پس از ۲۰ سال با عبور از دیگر 
تیم پرافتخار اصفهانی حاضر در لیگ برتر، رکورددار بهترین شروع ادوار 
لیگ برتر ایران شد. این رکورد پیش ازاین از آنِ همشهری طلایی پوشان 
بود. سبزپوشــان اصفهانی در لیگ برتر سوم با ســرمربیگری رسول 
کربکندی و با ۵ پیروزی در ۵ بازی نخســت و تفاضل گل ۸+ بهترین 

شروع تاریخ لیگ برتر را از آن خود کرده بودند. 
ماشین رکوردزنی سپاهان اما خیلی زود از حرکت باز ایستاد در حالی که 
اگر با همان فرمان شروع فصل پیش می رفت می توانست با شکستن 
چندین رکورد دیگر حداقل به ششــمین جام طلای لیگ برسد. کافی 
بود شاگردان مورایس ۳ هفته دیگر به بردهای متوالی خود ادامه دهند 
تا علاوه بر پیشی گرفتن از مدعیان لیگ با کسب تمامی امتیازات این 
بازی ها از رکورد بیشــترین برد پیاپی در یک دوره از این رقابت ها که 
با ۷پیروزی متوالی از آن سرخپوشان پایتخت است، بگذرد؛ اما نشد 
آنچه باید می شــد. ارتش طلایی اصفهان در ششــمین هفته در برابر 
نساجی چی ها متوقف شد و در هفته بعد از آن هم در برابر ملوان دیگر 
تیم شمالی حاضر در لیگ برتر شکســت خورد و برعکس آنچه انتظار 
هواداران این تیم اصفهانی بود، این سپاهان بود که از کورس قهرمانی 
عقب افتاد. با این حال و با توجه به ناکامی سپاهان در به هدف نشاندن 

دو تیر خود )جام طلای لیگ برتر و قهرمانی در لیگ قهرمانان آســیا( 
سرانجام سومین تیر به مرکز سیبل نشست. سپاهان با عبور از مس به 
طلا رسید. طلایی پوشان با غلبه بر اسطوره طلایی ها پس از یک دهه با 

اقتدار طلسم شکنی کرده و روی سکوی قهرمانی بایستند. 
در خوان آخر ســی و هفتمین دوره از رقابت های حذفی فوتبال ایران 
قفل یک طلسم دیگر هم شکسته شــد؛ قفلی که بازشدن آن منجر به 
باطل شدن طلســم طلایی پوشان در رســیدن به جام طلا شد: آقای 
گل لیگ ۲۳ که تا پیش از دیدار فینال جام حذفی ۳۷ در این ماراتن 
حساس پایش به گلزنی باز نشده بود سرانجام با دبل در مصاف تیمش 
با مسِ محرم نویدکیا هم طلسم خود را شکســت و هم جام طلا را از 

آن سپاهان کرد.
 خوان آخر جام حذفی هم با خاطره ای خوش برای طلایی پوشان به 
پایان رسید. سپاهان در آخرین روز از آخرین ماه از اولین فصل سال 
۱۴۰۳ در آخرین دیدار رقابت های جام حذفی، در »آزادی« و در حضور 
طرفداران پرشور خود جشــن قهرمانی گرفتند. هرچند هنوز یک برگ 
دیگر از تاریخ رقابت های داخلی فوتبــال ایران در فصل ۱۴۰۲-۱۴۰۳ 
باقی مانده و ســپاهان می تواند با شکســت دادن رقیب دیرینه خود 
کام یار دوازدهمش را شیرین تر کند. بدون شک برتری در سوپرجام 
و غلبه بر پرسپولیس در الکلاســیکوی ایران از هرجامی برای طلایی 
دل ها با ارزش تر خواهد بود و می تواند تا حدی زهر تلخی ناکامی در 
ربودن گوی سبقت از سرخپوشــان پایتخت در رسیدن به جام طلای 

لیگ برتر را  بگیرد.

با وجود بدبیاری ها و نامهربانی ها، سرانجام طلسم 
طلایی پوشان شکست

طلا و جفا؛ سهم سپاهان!

عکس: زاینده رود



رئیس کمیسیون حمل ونقل شورای شهر اصفهان:

 کمبود راننده مانع ورود اتوبوس های جدید به خطوط 
شهر اصفهان شده است

رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اتوبوس های 
تازه خریداری شده که در پارکینگ متوقف شده و وارد خطوط نشده است، گفت: کمبود راننده موجب 

شده است تا اتوبوس های جدید ناوگان اتوبوسرانی شهرداری این کلان شهر وارد خطوط نشود.
ابوالفضل قربانی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به برنامه مدیریت شــهری اصفهان برای تقویت 
زیرساخت های حمل ونقل عمومی به ویژه در ایام گرم سال و تعطیلی مدارس اظهار کرد: مدیریت 
شهری در راستای بهبود وضعیت این خطوط برای ارائه خدمات با کیفیت مطلوب به شهروندان در 
سطح شهر تلاش می کند و علاوه بر راه اندازی دیگر خطوط مترو در اصفهان، مهم ترین دغدغه شورای 
ششم کاهش سرفاصله خطوط در شبکه حمل ونقل عمومی است.وی با اشاره به خطوط اتوبوسرانی 
شهر اصفهان افزود: در حال حاضر تعداد اتوبوس های فعال در این کلان شهر به ۹۰۰ اتوبوس می رسد 
که تا پایان سال جاری به این تعداد اضافه خواهد شد.رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: در تابســتان و ایام تعطیلات تابستانی به ویژه در بعضی 
ساعات خاص تعداد ناوگان واحد اتوبوســرانی در مدیریتی که اعمال می شود، تغییر یافته است و 
پیک ساعات افزایش پیدا می کند و زمانی که تقاضا کمتر است، برای ایجاد نشدن ترافیک، کاهش 
پیدا خواهد کرد.قربانی با تأکید بر اینکه در حال حاضر دغدغه مدیریت شهری رساندن تعداد ناوگان 
اتوبوســرانی به حد مطلوب است، گفت: این حد مطلوب در تعریفی که شــده شامل بیش از ۱۲۰۰ 
دستگاه اتوبوس فعال در سطح شهر است و هدف گذاری مدیریت شهری برای ایجاد وضعیت بهتر 
در این خطوط با توجه به اینکه در زمان محقق شدن آن و به نتیجه رسیدن این حد مطلوب، جمعیت 
افزایش خواهد یافت، به تعداد ۱۴۰۰ دســتگاه اتوبوس فعال در سطح شهر است.وی خاطرنشان 
کرد: قراردادهایی برای داشتن این تعداد دستگاه اتوبوس در ناوگان منعقد شده است که امیدواریم 
سال جاری شاهد بهبود شرایط در خطوط اتوبوسرانی در سطح شهر اصفهان باشیم.رئیس کمیسیون 
هوشمندسازی و حمل ونقل شورای اسلامی شــهر اصفهان با اشاره به اتوبوس های تازه خریداری 
شده که در پارکینگ متوقف شده و وارد خطوط نشده است، گفت: کمبود راننده موجب شده است 
تا اتوبوس های جدید ناوگان اتوبوسرانی شهرداری این کلان شهر وارد خطوط نشود.قربانی اضافه 
کرد: چند دستگاه میدل باس نیز در ناوگان اتوبوسرانی شهرداری اصفهان وجود دارد که زمان گارانتی 
آنها فرارسیده است و باید تعمیرات اساسی این چند دستگاه توسط کارخانه سازنده آن انجام شود، 

بنابراین میدل باس های مورد نظر تا زمانی که تعمیرات آنها انجام نشود، در پارکینگ خواهد ماند.

پایان عملیات اجرایی نیروگاه خورشیدی ۲۰۰ کیلوواتی در 
میدان مرکزی میوه و تره بار اصفهان

مدیرعامل سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری اصفهان از تکمیل 
عملیات اجرایی دومین نیروگاه خورشــیدی در میدان مرکزی میوه و تره بار روی بام تالار ۲۴ این 

میدان با ظرفیت ۲۰۰ کیلو وات خبر داد.
امیرحسین ماه آورپور در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: فاز نخست پروژه احداث نیروگاه خورشیدی 
با ظرفیت ۲۶۰ کیلووات در سال ۱۴۰۰ روی ســقف تالار ۲۵ میدان مرکزی میوه و تره بار اجرا شد و 
دی ۱۴۰۱ راه اندازی و به شبکه برق متصل شده است.وی از تکمیل عملیات اجرایی دومین نیروگاه 
خورشیدی در میدان مرکزی میوه و تره بار اصفهان روی بام تالار ۲۴ این میدان با ظرفیت ۲۰۰ کیلو 
وات خبر داد و گفت: با تکمیل این پروژه، ظرفیت تولید برق نیروگاه خورشیدی این میدان به ۴۶۰ 
کیلووات می رسد.مدیرعامل سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری 
اصفهان گفت: برنامه ریزی این ســازمان برای افزایش نیروگاه های خورشیدی در میدان مرکزی 

میوه و تره بار است.

رئیس کمیسیون ویژه آب شورای شهر اصفهان هشدار داد

فروریزش های پرتکرار زمین در اصفهان

رئیس کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: فرونشست و فروریزش های فراوان زمین در اصفهان به 
امری بدیهی و جاری تبدیل شده است که برای رفع بخشی از مشکلات 
آب این کلان شهر، در دولت رئیس جمهور شهید پروژه ای عملیاتی شد 
و در دولت چهاردهم نیز باید به آن پرداخته شــود.مجید نادرالاصلی در 
گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به مطالبات مردمی از رئیس جمهور آینده 
ایران اسلامی اظهار کرد: مشکلات زیست محیطی، بهداشتی و درمانی، 

آب و زاینده رود و تالاب گاوخونی از جمله مســائل بااهمیت و حیاتی 
فلات مرکزی است.وی افزود: تکمیل و راه اندازی پروژه انتقال آب دریا 
برای بهره مندی صنایع بزرگ و آب بر استان و قطع دست این صنایع از 
بهترین و گواراترین آب جاری برای استفاده در صنعت، مسئله ای مهم 
و حیاتی است.رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای 
اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه رفع مشکل شرعی، قانونی و عرفی 
حقابه بران، کشــاورزان و باغداران زاینده رود اســتان از بااهمیت ترین 

مطالباتی است که همچون سایر رودهای کشور، احیای آن و واگذاری 
حق به حق داران آن ضروری و الزام آور اســت، تصریح کرد: این امر با 
پرداختن به تکمیل پروژه تونل سوم کوهرنگ و احداث سد بر ورودی آن، 
همچنین منتفع کردن مردم ساکن در طول مسیر این رودخانه همیشه 
جاری، آغاز عملیات اجرایی تونل بهشت آباد که پروژه ای مهم و تأثیرگذار 
بر صنعت کشاورزی، گردشگری و هدایت و بهره وری مناسب از آب های 
سرزمینی کشور دارای ارزش خاص محقق می شود.نادرالاصلی گفت: 
در ادامه این مسیر، منابع آبی قابل توجه و رفع نیازهای آبی استان در 
تمام حوزه های شرب، محیط زیســت و کشاورزی داخل استان، برای 
شهرهایی که حتی امروز برای تأمین آب شرب باکیفیت خود مشکلات 
عدیده ای دارند، در اســتان به نحو مطلوب و با کیفیت خوبی وجود دارد 
که مراحل اجرای پروژه در دولت خادم جمهور و رئیس جمهور شــهید، 
عملیاتی شد و در شرایط بسیار ممتازی قرار دارد که در دولت چهاردهم 

باید به آن پرداخته شود.
وی با تأکید بــر اینکه آب برای زنده شــدن تــالاب گاوخونی و حیات 
از مســائل مهم ســرزمین اصفهان اســت، افــزود: فرونشســت و 
فروریزش های فراوان زمین به امری بدیهی و جاری تبدیل شده است، 
اما دستگاه های مسئول برای چاره اندیشــی آن و شناسایی، کنترل و 
ارائه راه حل عاجز هستند، زیرا بر اســاس مطالعات علمی، تخصصی 
و میدانی، تهی شدن بستر و ســفره های زیرزمینی از آب از عمده ترین 
عوامل آن است.رئیس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای 
اســلامی شــهر اصفهان تأکید کرد: تا بناهای ثبت شــده صدها ساله 
 اصفهان فروریزش نکرده اســت، باید برای چاره اندیشــی به هوش و 

به گوش باشیم.

رئیس شــورای اســلامی شــهر اصفهان جزئیات 
موارد مطرح شده در جلســه این هفته کمیسیون 
تلفیق شورای اسلامی این کلان شهر را تشریح کرد. 
محمد نورصالحی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به 
موارد مطرح شده در جلســه این هفته کمیسیون 
تلفیق شورای اسلامی شــهر اصفهان اظهار کرد: در 
این جلسه موضوع نام گذاری حلقه چهارم ترافیکی 
شــهر اصفهان مورد بحث قرار گرفت که با توجه به 
لایحه ای که پیش از این توسط شــهرداری ارسال 
و در شورای نام گذاری مطرح شده بود، موضوع در 
صدوسی وهفتمین جلســه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان مطرح شــد، اما به علت اینکه اعضای 

شورا به آن اشکالاتی وارد کردند، به کمیسیون تلفیق 
بازگشت، زیرا نام گذاری هایی که صورت می گیرد، 
مهم و غیرقابل تغییر اســت؛ بنابراین باید شــرایط 
محــل، موقعیــت و شــخصیت در مجموعه ای که 
نام گذاری می شود، لحاظ شــود تا در آینده پایدار 
بماند.وی افزود: موضوع دیگر مربوط به بررســی 
فرونشست و تبعات آن در شــهر اصفهان است که 
از سه ســال پیش یک شــرکت دانش بنیان طرف 
قرارداد شــهرداری مطالعاتی درباره آن انجام داده 
بود که استاندار اصفهان و دستگاه های مربوطه اعم 
از وزارت کشور و وزارت راه و شهرسازی باید در جریان 
مطالعات این شــرکت قرار گیــرد و اقدامات لازم 

انجام شــود. وی افزود: علت اصلی فرونشست ها 
قطع جریان آب از حدود ۲۰ سال پیش تاکنون در 
زاینده رود و برداشــت بیش از حــد آب از چاه های 
دشت برخوار و اصفهان است که همچنان ادامه دارد 
و امیدواریم در دولت چهاردهم فکر اساســی برای 
رفع معضلات اصلی اصفهان از جمله فرونشســت، 
آلودگی هوا و جریــان پایدار آب زاینده رود شــود.

نورصالحی گفت: موضوع دیگر کــه از ابتدا دغدغه 
شورای اسلامی شهر اصفهان بوده، مربوط به بافت و 
محدوده تاریخی شهر اصفهان است که باید به عنوان 
متولی بافت تاریخی اصفهان، مسئولیتی در قبال آن 

داشته باشیم و اقدامات لازم صورت گیرد.

 رئیس شورای شهر اصفهان مطرح کرد

لزوم چاره اندیشی دولت چهاردهم برای رفع معضلات اصلی اصفهان 

به میزبانی منطقه ۳ شهرداری اصفهان برگزار می شود

جشن بزرگ مردمی »ولایت آسمانی« در میدان امام علی )ع(
مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان از برگزاری جشن بزرگ ولایت با حضور هنرمندان و چهره های فعال 

فرهنگی مذهبی کشور از سوم تا پنجم تیر سال جاری در میدان امام علی )ع( خبر داد.
روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اینکه در دوره ششم مدیریت شهری اصفهان توجه 
به برگزاری برنامه های مردمی با محوریت اجتماعی و فرهنگی در میدان امام علی )ع( شدت گرفته 
است، اظهار کرد: این میدان ظرفیت برگزاری رویدادها و اجتماعات بزرگ شهروندان را دارد و در این 
راستا شهرداری منطقه ۳ می تواند با سایر دستگاه ها و نهادها و سایر مناطق شهری این کلان شهر 
برنامه مشترک برگزار کند. وی با بیان اینکه تا کنون برنامه های مختلفی در این میدان برگزار شده 
اســت، افزود: شــهروندان این کلان شــهر در برگزاری برنامه های دهه کرامت حضور پرشوری در 
ویژه برنامه ها داشته اند، همچنین در سه شب برگزاری جشن »زیر سایه خورشید« به صورت مستمر 
حدود ۳۰ هزار نفر شرکت کردند و از این تعداد ۱۵ هزار نفر آنها در شب آخر این جشن حضور داشتند.

مدیر منطقه ۳ شــهرداری اصفهان تأکید کرد: از این پس تلاش می کنیم تــا برنامه های فرهنگی 
بزرگ منطقه در این میدان برگزار شود، زیرا دسترسی به زیرساخت هایی از جمله پارکینگ و وسایل 

حمل ونقل عمومی در این میدان برای شهروندان فراهم است.
ابوطالبی با اشــاره به اینکه به مناســبت ایام مبارک دهه ولایت و عید غدیر خم با مشارکت هیئت 
بنی فاطمه )س( این کلان شهر، ویژه برنامه بزرگی در میدان امام علی )ع( تدارک دیده شده است، 
گفت: این جشن بزرگ مردمی با عنوان »ولایت آسمانی« با اســتقبال چند هزار نفر از شهروندان 

همراه خواهد بود.
وی با اشــاره به اجرای برنامه های متنــوع از جمله منقبت خوانی مداحان اهــل بیت)ع(، اجرای 
هنرمندان مشهور کشو، اجرای استندآپ کمدی و برنامه های ویژه کودکان در این جشن ادامه داد: 
این جشن از سوم تا پنجم تیر سال جاری پس از نماز مغرب و عشا در میدان امام علی )ع( برگزار 
خواهد شد.مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان خاطرنشــان کرد: تمام تمهیدات ترافیکی و خدمات 

شهری برای حضور و مشارکت گروه های مختلف شهروندان در این جشن بزرگ مهیا شده است.

برپایی موکب های مردمی و چایخانه های امام رضایی در 
منطقه ۷ اصفهان

مدیر منطقه ۷ شــهرداری اصفهان از برپایی موکب های مردمی و چایخانه های امام رضایی در این 
منطقه برای پذیرایی از جشن های دهه ولایت و امامت خبر داد.

مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اجرای ویژه برنامه های فرهنگی سرورآفرین 
و شادی بخش در ایام مبارک دهه ولایت و امامت و عید سعید غدیر در منطقه ۷ شهرداری اصفهان، 
اظهار کرد: شاهد موکب داری مردم منطقه در چایخانه های امام رضا )ع( برای پذیرایی در این روزها 

و شب های باشکوه هستیم.
وی افزود: پذیرایی شایسته در بزرگداشــت عید بزرگ غدیر توســط خود مردم و کشاندن نشاط 
و شــادابی به مناســبت های مختلف ملی و مذهبی به محلات مختلف از اهــداف اداره فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی منطقه ۷ شهرداری اصفهان اســت. مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان تصریح 
 کرد: موکب داران با برپایی چایخانه های امام رضا )ع( در کنار مســاجدی همچون بقیه ا...)عج(، 
علی بن ابیطالب)ع(، امام حســن )ع(، فاطمة الزهرا )س(، جوادالائمه)ع(، خاتم الاوصیا)ص( 
و الکعبــه و در مجموعــه فرهنگــی ولی عصر )عــج(، مجتمع کوثــر و کانون خادم یــاران معین 
الضعفاء در موکب های مردمی از شــهروندان پذیرایی می کنند. ســلطان آقایی خاطرنشان کرد: 
این موکب های معنوی و چایخانه ها گوشــه ای از حرم باصفای امام هشــتم در مشهد مقدس را 
 تداعی می کنند که هر شب پس از نماز مغرب و عشا با چای و شــربت و شیرینی از مردم پذیرایی 

می کنند.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 سازمان پایانه ها 
 در امر بلیت اتوبوس 

هیچ نقشی ندارد
مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری 
شــهرداری اصفهان گفت: این ســازمان در 
راستای اهداف ترســیم شده، خدماتی ارائه 
می دهد که نخستین اقدام حفظ و نگهداری 
پایانه ها است، اما در امر بلیت اتوبوس هیچ 
نقشــی ندارد. به گزارش »ایمنا«، ابوالفضل 
توکلــی در برنامه رادیویی »صدای شــهر« 
با بیان اینکــه عوامل حــوزه پایانه ها در ایام 
نوروز، دهه کرامت، ایام عرفه برای ســفر به 
عتبات و آغاز ماه محرم به صورت شبانه روزی 
فعالیت می کنند، افزود: به پاس قدردانی از 
این زحمات از نیروی انتظامی، پلیس راهور، 
اداره کل راهداری، عوامل رسانه، صداوسیما 
و همکارانم در شهرداری تجلیل به عمل آمد.

مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری 
شــهرداری اصفهان بــا بیان اینکــه با توجه 
بــه برنامه هــا و سیاســت های ابلاغــی 
شــهردار اصفهان، از دو ســال پیش اجرای 
سیاست های فرهنگی در برنامه های پایانه ها 
به عنوان یکی از درگاه های اصلی ورود مسافر 
و یکی از درگاه های فرهنگی مورد توجه قرار 
گرفت، گفت: روزانه حدود ۱۶ هزار مســافر 
از پنج پایانه شــهر ورود و خروج می کنند و 
۸۰درصد سفرها توســط اتوبوس های بین 
شهری انجام می شــود. توکلی با بیان اینکه 
اولین کانــون تخصص زیارت در راســتای 
تکریم و بدرقه زائران امام رضا )ع( و عتبات 
عالیات برای نخســتین بار در سطح کشور به 
همت مدیریت کانون هــای خدمت رضوی 
استان اصفهان ایجاد شــد، گفت: این اقدام 
برای نخستین بار در شهرداری اصفهان انجام 

شد و الگویی برای سایر کلان شهرها است.
وی خاطرنشان کرد: زائران توسط خادمیاران 
رضوی با پرچم آستان و با اجرای برنامه هایی 
همچــون نقالی خوانــی، مدیحه ســرایی و 
پرچم گردانی بدرقه می شوند، همچنین میز 
خدمتی در حول برنامه هــای رضوی با ارائه 
خدماتی همچون روانشناســی و مشــاوره 

حقوقی برپا می شود.

عضو جامعه اسلامی مهندسین اســتان اصفهان گفت: مطالبه مردم اصفهان از رئیس جمهور آینده احیای زنده رود و رســیدگی به چند پروژه دیگر از جمله 
رسیدگی به خط قطار سریع و سیر اصفهان-تهران و ساخت ایرلاین پروازی اختصاصی در این کلان شهر است.  

محسن پورسینا در گفت وگو با »ایمنا« درباره انتظار مردم اصفهان در خصوص رئیس جمهور آینده اظهار کرد: رئیس جمهور آینده باید یک شخصیت ملی و به 
نیازهای کل کشور توجه داشته باشد، استان اصفهان طی دو دهه اخیر مورد بی مهری قرار گرفته است؛ پیرو سفر مقام معظم رهبری در سال ۱۳۸۰ به اصفهان 
ایشان در میدان امام فرمودند: »زنده رود آبروی ماست«، که متأسفانه این آبرو را حفظ و حراست نکردیم. وی افزود: مطالبه مردم اصفهان از رئیس جمهور 
آینده احیای زنده رود و رسیدگی به چند پروژه دیگر از جمله رسیدگی به خط قطار سریع و سیر اصفهان-تهران و ساخت ایرلاین پروازی اختصاصی در این 
کلان شهر است. عضو جامعه اسلامی مهندسین استان اصفهان گفت: به طور حتم بزرگ ترین دغدغه رهبر معظم انقلاب این است که مشارکت مردم به یک 
عدد حداکثری برسد؛ مشارکت مفهوم پشتوانه مردمی از نظام است، به همین دلیل امید می دهد که این دوره با توجه به گرایش های فکری مختلف نامزدها، 

مردم جذب شوند و مشارکت بالایی نسبت به دوره های گذشته داشته باشند.

مطالبه مردم اصفهان از  رئیس جمهور آینده احیای زنده رود است

رئیس اداره خلاقیت و نوآوری شــهرداری اصفهان گفت: شــهر خلاق 
صنایع دستی در شهر جهانی صنایع دستی که اصفهان است، برندسازی 
می شود تا گردشگران داخلی و خارجی، همچنین شهروندان اصفهانی 
با مفهوم شــهر خلاق صنایع دســتی و اصفهان به عنوان شهر جهانی 
صنایع دستی بیش از پیش آشنا شوند.امیرحسین شریعتی در گفت وگو 
با »ایمنا« با اشاره به برندسازی شهر خلاق صنایع دستی اصفهان اظهار 
کرد: تمام ورودی های شــهر، ترمینال ها، فرودگاه ها و ایســتگاه های 

مترو باید با برند شهر خلاق صنایع دستی در شهر جهانی صنایع دستی 
که اصفهان اســت، مرتبط و اطلاعات جامع و لازم در این خصوص به 
گردشگران و شهروندان این کلان شهر ارائه شود.وی افزود: این موضوع 
موجب می شود تا گردشــگران داخلی و خارجی، همچنین شهروندان 
اصفهانی با مفهوم شهر خلاق صنایع دستی و شهر جهانی صنایع دستی 
که اصفهان اســت، بیش از قبل آشنا شــوند.رئیس اداره خلاقیت و 
نوآوری شهرداری اصفهان با اشاره به برگزاری دومین جشنواره صنایع 

دستی خلاق دانش آموزی در این کلان شهر تصریح کرد: این جشنواره 
در سطح هنرستان های فنی و حرفه ای استان در حال برگزاری است، اما 
محور شهرداری، شهر اصفهان است.شریعتی ادامه داد: این جشنواره 
نخستین بار اسفند ۱۴۰۱ برگزار شــد و مهر ۱۴۰۲ در نمایشگاه فن نما در 
چندین مرحله آثار ارسال شده در این جشنواره مورد داوری قرار گرفت 
و به آثار برتر جوایز نفیسی اعطا شد.وی خاطرنشان کرد: دومین دوره 
جشنواره صنایع دستی خلاق دانش آموزی در استان اصفهان نیز برگزار 
شد و آثار برگزیده پس از این مرحله از داوری، مهر ۱۴۰۳ به نمایشگاه 
فن نما راه پیدا خواهد کرد و مورد داوری قرار خواهد گرفت و در نهایت به 

آثار برگزیده لوح برتر و جوایز نفیسی اعطا خواهد شد.
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م الف: 1735275
حامد اخگر – شهردار ورزنه

آگهی مزایده فروش سه پلاک مسکونی
شهرداری ورزنه در نظر دارد نسبت به آگهی مزایده عمومی  موضوع فروش  سه پلاک مسكونی به شماره سيستمی 2۰۰3۰۹373۹۰۰۰۰۰1 را از 

طريق سامانه تداركات الكترونيكی دولت به شرح ذيل برگزار نمايد.
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 

به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد .
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای 

کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
تاریخ انتشار فراخوان:                         14۰3/۰3/26

مهلت دریافت اسناد فراخوان:            14۰3/۰4/۰۹
مهلت ارسال پیشنهادات:                      14۰3/۰4/21
زمان بازگشایی پاکت ها:                     14۰3/۰4/21

نوع و مبلغ تضمین شرکت در مزایده : مبالغ درج شده هر یک از محل های مورد  اجاره در شرح مستندات آگهی و سامانه   به صورت الکترونیکی .
آدرس شهرداری :  استان اصفهان – شهرستان ورزنه – میدان شهرداری  تلفن: ۰314648۲۲۲۰   

 رئیس اداره خلاقیت و نوآوری شهرداری اصفهان:

شهر خلاق صنایع دستی اصفهان برندسازی می شود



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

سردبیر: پریا پارسادوست
نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3

تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166
رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

 www:zayanderoodonline.ir
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محمد یاسر طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در اختتامیه نخستین 
دوره مسابقات جهانی زورخانه ای گفت: هر ورزشی علاوه بر اثراتی که بر جسم 
دارد، اثراتی هم بر روح و روان انسان می تواند داشته باشد. ورزش زورخانه ای 
اثرات مثبتی بر روح و روان انسان دارد و ورزش اخلاق، جوانمردی، احترام 

به بزرگ ترها و تواضع است.
به گزارش »ایراسین«، نخستین دوره مسابقات جهانی زورخانه ای به مدت 

2 روز در تاریخ 31 خرداد و یکم تیر در سالن پیروزی اصفهان برگزار شد.
در مراســم اختتامیه این مســابقات که بــا حضور محمد یاســر طیب نیا، 
 مدیرعامل شــرکت فــولاد مبارکــه اصفهــان؛ مهرعلــی باران چشــمه، 
رئیــس فدراســیون ورزش هــای زورخانــه ای و باســتانی و محمدتقی 
 نقدعلی، رئیس مجمع نمایندگان اســتان اصفهان برگزار شد، عضویت در 
هیئت رئیسه فدراسیون ورزش های زورخانه ای و باســتانی به مدیرعامل 
شرکت فولادمبارکه پیشنهاد و با اهدای هدایایی از حمایت های این شرکت 

از این ورزش باستانی تقدیر شد.
محمد یاسر طیب نیا، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در حاشیه اختتامیه 
این رقابت ها در گفتگو با خبرنگار »ایراسین« اظهار کرد: کشورهای دیگر از 
ارزش ها و ظرفیت های فرهنگی خود استفاده کردند تا به این شکل فرهنگ 
کشور خود را ارتقا دهند و هم بتوانند آن را صادر کنند، ما کمتر از این پیشینه 

فرهنگی استفاده می کنیم. وی افزود: هر ورزشی علاوه بر اثراتی که بر جسم 
دارد، اثراتی هم بر روح و روان انسان می تواند داشته باشد. ورزش زورخانه ای 
اثرات مثبتی بر روح و روان انسان دارد و ورزش اخلاق، جوانمردی، احترام 

به بزرگ ترها و تواضع است.
مدیرعامــل شــرکت فــولاد مبارکــه  تصریــح کــرد: باشــگاه فــولاد 
مبارکــه ســپاهان، باشــگاه متفاوتــی اســت و در فصلــی که گذشــت 
تیــم زورخانــه ای را در ایــن باشــگاه تشــکیل دادیــم و پــای ایــن کار 
ایســتادیم چــون می دانیم کــه اعتبــار ایــن ورزش فقط جنبه ورزشــی 
 آن نیســت؛ مــا بــه ایــن ورزش و بــه ایــن منــش پهلوانی در کشــور 

نیاز  داریم.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان گفت: شــرکت فولاد مبارکه بنا بر 
مسئولیت های اجتماعی که دارد در ورزش ســرمایه گذاری می کند و برای 
برگزاری این مسابقات نیز حمایت های لازم انجام شــد تا این رقابت ها به 

بهترین شکل ممکن برگزار شود.
شایان ذکر است، نخستین دوره مسابقات جهانی زورخانه ای با قهرمانی تیم 
ملی ایران در بخش تیمی این رقابت ها پایــان یافت. در این رقابت ها که به 
میزبانی اصفهان و مشارکت فولاد مبارکه برگزار شد، تیم ورزش زورخانه ای 

کشورمان با 257 امتیاز قهرمان شد.

مدیر فروش داخلی شرکت فولاد مبارکه گفت: بخش زیادی از ورق هایی که قبلًا 
وارد می شد، توسط گروه فولاد مبارکه طراحی و تولید شده و امروز کشور بی نیاز 

از واردات این ورق ها است.
به گزارش »مهر«، یونس حمزوی، مدیر فروش داخلی شــرکت فولاد مبارکه 
در حاشــیه نوزدهمین نمایشــگاه بین المللی قطعات، لــوازم و مجموعه های 
خودرو تهران، برگزاری نشست ها با مشــتریان هدف از حضور در نمایشگاه ها 
 اســت و این اقدام طی ســه الــی چهــار روز برگزاری نمایشــگاه بــه خوبی 

انجام می شود.
وی ادامه داد: در طول ســال بازدیدهایی را همکاران از شــرکت های مشتریان 
دارند و همچنین زمینه حضور مشــتریان نیز از شــرکت فراهم می شــود، در 
این بازدیدها آخرین دســتاوردهای شــرکت ها بررســی، نیازها شناسایی و 
اقدامات متناسب را برنامه ریزی و اجرا می کنند، اما فضای نمایشگاهی زمان 
 بسیار خوبی است که با مشتریان مذاکره داشته باشــیم و برای کارهای آینده 

برنامه ریزی کنیم.
مدیر فروش داخلی شــرکت فــولاد مبارکه با بیان اینکه طی چند ســال اخیر 
داخلی ســازی بخش زیادی از ورق های مورد مصرف در صنعت خودروسازی 
و قطعه سازی انجام شد، تصریح کرد: این دســتاورد حاصل فعالیت تیم های 

مشترک بین فولادســازان، قطعه ســازان و خودروســازان بود، ورق هایی که 
قبلًا وارداتی بود، شناســایی شــدند، برای طراحی و تولید آنها در فولاد مبارکه 
برنامه ریزی شــد و بخش زیادی از ورق هایی که قبلًا وارد می شد در این حوزه 
توسط گروه فولاد مبارکه طراحی و تولید شــده و امروز کشور بی نیاز از واردات 

این ورق ها است.
وی ادامه داد: ورق های ســرد، گالوانیزه و اسیدشــویی بیشترین مصرف را در 
صنعت خودروســازی دارند، مواد اولیه نیمه ســاخته ورق هــای گالوانیزه در 
فولادمبارکه تولید و محصول نهایی آن در شــرکت ورق خــودرو تولید و تحویل 

مشتریان می شود.
مدیر فروش داخلی شــرکت فولاد مبارکه بــا بیان اینکه در هر ســه نوع ورق 
اسیدشویی، سرد و گالوانیزه اتفاقات خوبی صورت گرفته و داخلی سازی انجام 
شده است، افزود: در این زمینه واردات بی رویه، بدون برنامه و بدون هدف ورق 
به کشــور از چالش های اصلی و نگرانی های فولادمبارکه اســت. ظرفیت های 
خوبی در داخل کشــور و در گروه فولاد مبارکه و ســایر تولیدکنندگان به ویژه در 
حوزه محصولات ســرد و گالوانیزه وجود دارد که انتظار داریم به این ظرفیت ها 
 توجه شــود و جلوی واردات هــر محصولی که در کشــور قابلیــت تولید دارد، 

گرفته شود.

استاندار اصفهان گفت: باید نســبت به تصمیمات شورای مسکن شهرستان ها 
پای بند باشــیم.به گزارش »مهر«، ســید رضا مرتضوی صبح شنبه در یکصد و 
بیست و ششمین جلسه شورای مسکن اســتان اصفهان اظهار کرد: واگذاری 
زمین به متقاضیان در طرح جوانی جمعیت، در دســتور کار جدی فرمانداران و 
اداره کل راه و شهرسازی استان قرار بگیرد زیرا اجرای این طرح در حفظ و تقویت 
سرمایه اجتماعی بسیار اثر گذار است.وی با تأکید بر تمرکززدایی و پای بندی به 
اختیارات و تصمیمات شورای مسکن شهرستان های استان، گفت: اگر به دنبال 
برقراری نظم و پیشبرد اهداف اســتان در حوزه مسکن هستیم، باید نسبت به 
تصمیمات شورای مسکن شهرستان ها پای بند باشیم.استاندار اصفهان عنوان 
کرد: اقتضائات و شرایطی که شــوراهای مختلف شهرستان ها از جمله شورای 
مسکن می توانند با تعامل و بررســی موردی با مردم تصمیم گیری و اجرا کنند 

قابل احترام است و خود را نسبت به این تصمیمات متعهد می دانیم.
فرماندار شهرســتان دهاقان نیز در حاشیه این نشســت گفت: در این نشست 
مسائل مرتبط با نحوه تحویل پروژه 108 واحدی مسکن دهاقان و نحوه احداث 
فاضلاب این مجموعه تعیین تکلیف شد. علی جمشــیدیان با اشاره به تمدید 
تســهیلات مورد نیاز جهت اتمام پروژه 108 واحدی مســکن دهاقان، افزود: 
 در این نشســت همچنین زمینه تأمین مالی در راســتای پرداخت تســهیلات

 1400 واحدی جهش مسکن با دستور ویژه اســتاندار اصفهان تعیین شد.وی 
افزود: در دولت سیزدهم در شــهر دهاقان 60 هکتار الحاق به محدوده شهر در 
راســتای انجام طرح جهش مســکن صورت پذیرفته که به ظرفیت مسکونی 
شهر دهاقان 30 درصد افزوده خواهد شد.جمشیدیان افزود: در حوزه مسکن 
روستایی شهرستان دهاقان نیز 2500 متقاضی تأیید شده دارد که تاکنون برای 

نیمی از این متقاضیان زمین مورد نیاز تأمین شده است.
فرماندار شهرســتان نطنز نیز در حاشیه این نشســت عنوان کرد: تحقق کامل 
تعهدات اداره کل راه و شهرسازی استان در خصوص نهضت ملی در شهرستان 
نطنز، تأمین زمین برای شهرها و روستاهای شهرستان و تعیین تکلیف مسائل 
کلان که در پیشبرد این طرح ضروری است در این نشست مطرح و در مورد آن 
تصمیم گیری شد.محمد ظریفی افزود: پیشنهاداتی نیز ارائه شد که مورد تأیید 
استاندار اصفهان و اعضای شــورای مسکن اســتان قرار گرفت.وی بیان کرد: 
همچنین برخی موارد در طرح نهضت ملی مســکن از شورای مسکن استان به 
شورای شهرستان واگذار و تفویض اختیار شد. ظریفی افزود: گزارشی از تحویل 
زمین های جوانی جمعیت در شهرهای بادرود، خالدآباد و طقرود عنوان و مقرر 
شد که تحویل و تخصیص زمین در این شهرستان توسط اداره کل راه و شهرسازی 

استان تسریع شود.

مدیرعامل فولاد مبارکه در اختتامیه نخستین دوره مسابقات جهانی زورخانه ای:

ورزش زورخانه ای ورزش اخلاق، جوانمردی و تواضع است

مدیر فروش داخلی شرکت فولاد مبارکه مطرح کرد

 داخلی سازی ورق های مورد نیاز خودروسازان توسط گروه 
فولاد مبارکه

استاندار اصفهان: 

 مصوبات شورای مسکن شهرستان های اصفهان 
مورد توجه باشد

 آموزش راهکارهای مصرف بهینه آب ویژه مربیان 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان

آبفای اســتان اصفهان به مناســبت هفته صرفه جویی در مصرف آب و نیز در راستای انعقاد 
تفاهم نامه با شهرداری اصفهان با هدف ایجاد حساسیت در افکار عمومی و ترغیب شهروندان 
به مصرف درســت آب، آموزش راهکارهای مصرف بهینه آب ویژه مربیان ســازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان را در دســتور کار خود قرار داد.رئیس خانه فرهنگ آب 
در حضور بیش از 300 نفر از مربیان ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان 
با اشاره به اهمیت فرهنگ ســازی مصرف درســت آب، اظهار کرد: آگاه سازی شهروندان در 
خصوص محدودیت منابع آبی، فرهنگ ســازی و ترویج صرفه جویی در مصرف آب، آموزش 
شیوه های درست مصرف آب و جلوگیری از هدر رفت آب از جمله مهمترین برنامه هایی است 
که بیش از گذشته باید به آن پرداخته شود.زهره تشــیعی با بیان اینکه هم اکنون حفظ منابع 
محدود آبی اهمیت بسیار زیادی دارد و در این میان یکی از راهبردهای نگهداری از این منابع، 
آموزش روش های مصرف بهینه آب و اصلاح الگوی مصرف در جامعه است، اظهار کرد: آموزش 
مصرف بهینه آب به گروه های هدف بسیار حائز اهمیت است و در این میان ایجاد مهارت  برای 
ابداع روش های مدیریت مصرف و ایجاد حس مسئولیت در برابر آیندگان، می تواند از اهداف 
آموزشی باشد.وی ارتقای فرهنگ مدیریت مصرف آب و افزایش سطح آگاهی مردم پیرامون 
منابع آبی از طریق گفتگوهای اجتماعی و فرهنگی را بســیار حائز اهمیت برشــمرد و تصریح 
کرد: می توان از طریق گفتگوهای اجتماعی و فرهنگی بــا نهادهای مدنی، انجمن های علمی 
و رسانه ها مصرف آب را توسط بهره برداران مدیریت نمود تا بدین ترتیب مدیریت مصرف آب 
در جامعه نهادینه شود.رئیس خانه فرهنگ با اشاره به محدودیت منابع آبی در سطح کشور و 
استان اعلام کرد: می طلبد همگی خود را در برابر کم آبی مسئول بدانیم، روش های صرفه جویی 
در مصرف آب را یاد بگیریم و در رابطه با بحران کم آبی با دوستان، آشنایان وخویشاوندان خود 
صحبت کنیم، دانسته های خود را با آنها به اشتراک بگذاریم و روش های صرفه جویی در منزل 
و محل کار را آموزش دهیم.تشیعی با بیان اینکه آموزش در زمینه مصرف بهینه آب به کودکان 
 می تواندبسیار تأثیرگذار باشــد، خاطر نشــان کرد: باید به کودکان یاد دهید در موقع مصرف، 
آب را هدر ندهند و برای یادگیری بهتر بچه ها و فهم آنها در زمینه مصرف درست آب باید سعی 
کرد که در قالب بازی به آنها آموزش داده شــود. خوب اســت که در دورهمی های دوستان یا 
خویشاوندان بچه ها را دور هم جمع کنیم و با طرح یک بازی در رابطه با صرفه جویی درمصرف 

آب موارد لازم را به آنها یاد دهیم.

 برگزاری اردوی جهاد دامپزشکی 
استان اصفهان در  فریدونشهر

اردوی ملی جهاد دامپزشــکی اســتان اصفهان در شهرستان 
فریدونشهر و در مناطق عشایری این شهرستان ازتاریخ 22خرداد 

آغاز و به مدت سه روز برگزار شد.
 ایــن اردوی جهادی بــا حضور مســئول اردوهــای جهادی و 
 مســئول هماهنگی امور شهرســتان های اداره کل دامپزشکی 
اســتان اصفهان و با همکاری جهاد کشــاورزی و امور عشــایر 
شهرستان و با هدف خدمت رسانی رایگان به عشایر، دامداران 
 و بهره بــرداران در 8 روســتای شهرســتان به ویــژه در مناطق 
کم برخوردار با شــرکت 3 تیم عملیاتی و 6 نفر نیروی جهادی 
بخش دولتی دامپزشکی، توسط شبکه دامپزشکی شهرستان 

فریدونشهر به اجرا در آمد.
در اجرای ســه روزه ایــن اردوی جهادی، تعــداد 18 هزار و 110 
رأس دام سبک علیه بیماری طاعون نشخوار کنندگان کوچک 
)ppr(  و 28 قلاده سگ صاحبدار علیه بیماری هاری واکسینه 
و معاینــه 18 رأس دام ســبک بــا هدف تشــخیص و درمان 
بیماری های دامــی انجام و 63 هزار مترمربــع از جایگاه های 
 نگهداری دام و 32 هزار رأس بدن دام سمپاشی شد. همچنین 
آموزش های لازم به 28 نفر از دامداران و بهره برداران به صورت 
چهره به چهره در خصوص بیماری های مشــترک بین انسان و 
 دام داده شد و بروشور و پمفلت های آموزشی در بین حاضرین 

توزیع شد.
رئیس شــبکه دامپزشکی شهرســتان فریدونشــهر در پایان 
اظهارکرد: با توجه به اینکه شهرســتان فریدونشهر یک منطقه 
عشایری بوده و سالانه پذیرای تعداد زیادی از عشایر زحمتکش 
 اســت، نیازمنــد توجه بیــش از پیش مســئولان اســتان در 

خدمت رسانی به این قشر می باشد.

 اولین میز خدمت جهــادی مدیران مخابــرات اصفهان به نیت
 24 هزار شــهید اســتان اصفهان با حضور مدیر مخابرات منطقه 
 اصفهــان برپا شــد. در ایــن میز خدمت که صبح ســه شــنبه

 2۹ خــرداد 1403 با حضور اســماعیل قربانی، مدیــر مخابرات 

 منطقه و جمعی از معاونین و مدیران ستادی مخابرات منطقه در 
دفتر پایگاه مقاومت بسیج این مجموعه برپا شد؛ به سئوالات و 
دغدغه های ارتباطی مراجعین در زمینه سرویس های مخابراتی 

ثابت، سیار و دیتا پاسخ داده شد.

 گفتنــی اســت؛ این میــز خدمــت جهــادی مدیران بــه نیت 
 شــهدای اســتان اصفهان، تا تاریخ 25 آبان ماه هر ســه شنبه 
 از ســاعت 7 الــی ۹ صبــح در دفتــر پایــگاه مقاومت بســیج 

مخابرات منطقه اصفهان برقرار می باشد.

برپایی اولین میز خدمت جهادی در ستاد مخابرات اصفهان
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